
PROTOKÓŁ NR LV/2014 

z LV sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 26 czerwca 2014 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji udział wzięło 34 radnych. 
 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 
 

SPRAWY REGULAMINOWE  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Szanowni państwo, witam serdecznie na LV sesji Rady Miasta Gdańska. 
zaczynamy od wniosków, które wpłynęły o włączenie do porządku obrad. 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie projektu zmiany Statutu 
Miasta Gdańska - druk 1354.  
 
Wpłynęły wnioski Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o wł ączenie  
do porządku obrad 34 projektów uchwał: 
 

1. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Aniołki – druk 1319  

2. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Brętowo – druk 1320  

3. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Brzeźno – druk 1321  
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4. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Chełm – druk 1322  

5. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Jasień – druk 1323  

6. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Kokoszki – druk 1324  

7. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Krakowiec - Górki 
Zachodnie – druk 1325  

8. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Letnica – druk 1326  

9. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Matarnia – druk 1327  

10. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Młyniska – druk 1328  

11. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Nowy Port – druk 
1329 

12. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Oliwa – druk 1330  

13. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Olszynka – druk 1331  

14. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Orunia - Św. Wojciech 
– Lipce – druk 1332  

15. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Osowa – druk 1333  

16. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Piecki – Migowo – 
druk 1334  

17. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przeróbka – druk 
1335 

18. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przymorze Małe – 
druk 1336  

19. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przymorze Wielkie – 
druk 1337  

20. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Rudniki – druk 1338  

21. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Siedlce – druk 1339  

22. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Stogi – druk 1340  

23. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy StrzyŜa – druk 1341  
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24. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Suchanino – druk 
1342 

25. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Śródmieście – druk 
1343 

26. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Ujeścisko – 
Łostowice – druk 1344  

27. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy VII Dwór – druk 1345  

28. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Dolny – 
druk 1346  

29. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Górny – 
druk 1347  

30. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wyspa Sobieszewska 
– druk 1348  

31. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wzgórze Mickiewicza 
– druk 1349  

32. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa Młyniec – druk 
1350 

33. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa Rozstaje – druk 
1351 

34. w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy śabianka-Wejhera-
Jelitkowo-Tysiąclecia – druk 1352  

 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego o włączenie  do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia  
z mieszkańcami Miasta Gdańska konsultacji w sprawie zmian statutów 
dzielnic - druk 1355 + autopoprawka.  
 
Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Prezydenta Miasta Gdańska - druk 1359. 
 
Wpłynął wniosek Komisji Rewizyjnej o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Prezydenta Miasta Gdańska - druk 1360.  
 
Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia na rok 
szkolny 2014/2015 granic obwodów szkolnych publicznych szkół 
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podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie miasta Gdańska - 
druk 1358.  
 
Jeszcze jedna informacja. Zdjęty został druk 1303, tj. ppkt. 19. Projekt 
tej uchwały został zdjęty z porządku dzisiejszych obrad. 
 
Przypomnę równieŜ, Ŝe wpłynęły autopoprawki  do druków: 
 
- druk 1317  – pkt 7, ppkt 1 
- druk 1318  – pkt 7, ppkt 2 
- druk 1356  – pkt 7, ppkt 30 
- druk 1357  – pkt 7, ppkt 31 
 
Zaczynamy, szanowni państwo, od projektu Statutu Dzielnicy Aniołki,  
tj. druk 1319.   
 
Druk 1319 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 1. 
 
Druk 1320 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 2. 
 
Druk 1321 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 
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Rada Miasta Gda ńska 
      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Ten projekt będzie w punkcie 13A 3. 
 
Druk 1322 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 4. 
 
Druk 1323 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   29 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 5. 
 
Druk 1324 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 6. 
 
Druk 1325 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 7. 
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Druk 1326 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 8. 
 
Druk 1327 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 9. 
 
Druk 1328 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 10. 
 
Druk 1329 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 11. 
 
Druk 1330 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  
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za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 12. 
 
Druk 1331 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 13. 
 
Druk 1332 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 14. 
 
Druk 1333 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 15. 
 
Druk 1334 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 
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Rada Miasta Gda ńska 
         w głosowaniu wł ączyła pod obrady  
Ten projekt będzie w punkcie 13A 16. 
 
Druk 1335 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 17. 
 
Druk 1336 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 18. 
 
Druk 1337 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 19. 
 
Druk 1338 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 20. 
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Druk 1339 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 21. 
 
Druk 1340 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady  
Ten projekt będzie w punkcie 13A 22. 
 
Druk 1341 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 23. 
 
Druk 1342 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 24. 
 
Druk 1343 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 
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za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 25. 
 
Druk 1344 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 26. 
 
Druk 1345 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 27. 
 
Druk 1346 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

Rada Miasta Gda ńska 
         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 28. 
 
Druk 1347 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 
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Rada Miasta Gda ńska 
      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 

Ten projekt będzie w punkcie 13A 29. 
 
Druk 1348 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 30. 
 
Druk 1349 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 31. 
 
Druk 1350 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 32. 
 
Druk 1351 - kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A 33. 
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Druk 1352 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady  
Ten projekt będzie w punkcie 13A 34. 
 
Druk 1354 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 13A. 
 
Druk 1355 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad? 

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 32. 
 
Druk 1359 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady  
Ten projekt będzie w punkcie 33. 
 
Druk 1360 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  
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za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
Ten projekt będzie w punkcie 34. 
 
Druk 1358 – kto z pań i panów jest za włączeniem tego druku do 
porządku obrad?  

za    -   34 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

         w głosowaniu wł ączyła pod obrady  
Ten projekt będzie w punkcie 31. 
 
 
 
Porządek obrad:  
 
 1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 
Wyniki konsultacji społecznych dotycz ących projektu dokumentu  „Gda ńsk 
2030. Strategia Rozwoju Miasta”  – przedst. Katarzyna Drozd-Wiśniewska – 
 p.o. Z-ca Dyr. Wydziału Polityki Gospodarczej; 
 
3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Gda ńska z wykonania Bud Ŝetu 

Miasta Gda ńska za rok 2013; 
 
- Wystąpienie Prezydenta Miasta Gdańska Pawła Adamowicza; 
- Wystąpienie przedstawicieli Klubów Radnych; 
- Przedstawienie opinii komisji stałych Rady Miasta Gdańska; 
- Pytania do Prezydenta Miasta, odpowiedzi, dyskusja; 
 
5. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia spra wozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu 
Miasta Gda ńska za 2013 rok (druk 1289);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
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- Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej – Teresa Blacharska –
Skarbnik Miasta Gdańska  
 
- Uchwała Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej RMG z dnia 2 czerwca 2014 r.  
w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za 2013 r. – ref. Grzegorz Strzelczyk – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
- Głosowanie; 
 
6. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Prezydent owi Miasta 

Gdańska za rok 2013 (druk 1296);  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Grzegorz Strzelczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

- Uchwała Nr 2/2014 Komisji Rewizyjnej RMG z dnia 2 czerwca 2014 r.  
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Gdańska za rok 
2013 – ref. Grzegorz Strzelczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej; 
 
- Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
- Wystąpienie przedstawicieli Klubów Radnych; 
- Dyskusja; 
- Głosowanie; 

 
7. Uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 (druk 1317); 

 Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
 Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 

Jolanta Ostaszewska –Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 
 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 
2014 rok (druk 1318) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Stogi Portowe teren NabrzeŜa Obrońców Poczty 
Polskiej w rejonie Twierdzy Wisłoujście w mieście Gdańsku (druk 
1291); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Stogi Portowe teren dawnego Siarkopolu w rejonie 
Twierdzy Wisłoujście w mieście Gdańsku (druk 1292) ; 

 



 15

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Stare Przedmieście - rejon ulic Rzeźnickiej i Kocurki 
w mieście Gdańsku (druk 1293) ;  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki Przemysłowe rejon ulic Bysewskiej  
i Biologicznej w mieście Gdańsku (druk 1295) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Matemblewo rejon ulic Matemblewskiej i J. Giedrojcia 
w mieście Gdańsku (druk 1297) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Firoga w rozwidleniu ulic Słowackiego i Nowej 
Słowackiego w mieście Gdańsku (druk 1298) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Piecki- Migowo rejon ulicy Królewskie Wzgórze w 
mieście Gdańsku (druk 1300) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Rudniki na zachód od Trasy Sucharskiego w rejonie 
węzła Błonia w mieście Gdańsku (druk 1311) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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11) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Wrzeszcz Górny - Kolonia 
Abegga w mieście Gdańsku (druk 1294) ; 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

12) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wyspa Sobieszewska - rejon 
skrzyŜowania ulicy Kempingowej i Przegalińskiej w mieście Gdańsku 
(druk 1312) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

13) w sprawie opinii do projektu zarządzenia Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska w Gdańsku o ustanowieniu Planu ochrony 
rezerwatu przyrody „Źródliska w Dolinie Ewy” (druk 1313) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

13A) w sprawie projektu zmiany Statutu Miasta Gdańska (druk 1354) ; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 1) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Aniołki (druk 
1319); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 2) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Brętowo (druk 
1320); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 3) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Brzeźno (druk 
1321); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 4) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Chełm (druk 
1322); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 5) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Jasień 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 6) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Kokoszki 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 7) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Krakowiec - Górki 
Zachodnie 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 8) sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Letnica 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 9) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Matarnia 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 10) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Młyniska 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 11) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Nowy Port 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 12) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Oliwa 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 13) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Olszynka 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 14) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Orunia -  
Św. Wojciech – Lipce 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 16) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Osowa 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 16) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Piecki – Migowo 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
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13A 17) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przeróbka 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

13A 18) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przymorze Małe 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 19) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przymorze 
Wielkie 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 20) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Rudniki 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 21) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Siedlce 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 22) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Stogi 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 23) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy StrzyŜa 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 24) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Suchanino 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 25) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Śródmieście 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 26) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Ujeścisko – 
Łostowice 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 27) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy VII Dwór 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 28) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Dolny 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 29) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Górny 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 30) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wyspa 
Sobieszowska 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 31) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wzgórze 
Mickiewicza 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 32) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa Młyniec 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 33) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa Rozstaje 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

13A 34) w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy śabianka-
Wejhera-Jelitkowo-Tysiąclecia 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski –Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

14) w sprawie nadania nazwy (Skwer im. Anny Walentynowicz) (druk 
1301); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

 

15) w sprawie nadania nazwy (Rondo Ofiar Katynia) (druk 1302) ; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

 

16) w sprawie wzniesienia Pomnika Antoniego Browarczyka i ofiar 
stanu wojennego w Polsce (druk 1314) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz –Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz-DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

17) w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie pomocy finansowej  
w kwocie 76.000 zł w formie dotacji celowej dla Samorządu 
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Województwa Pomorskiego na zadanie pn.: Budowa skansenu 
archeologicznego ”Piwnica Romańska” przy Placu Dominikańskim  
w Gdańsku (druk 1299) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski– Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 

 

18) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg 
publicznych, stref zamieszkania, stref ruchu i za przechowywanie tych 
pojazdów (druk 1316) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Danuta Janczarek – Sekretarz Miasta Gdańska 
Joanna Pińska – Zastępca Dyrektora Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

 

19) w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/501/2003 Rady Miasta Gdańska 
z dnia 4 grudnia 2003 r. w sprawie zawarcia Porozumień 
Międzygminnych pomiędzy Miastem Gdańsk a Miastem Sopot, 
Miastem Pruszcz Gdański, Gminą Pruszcz Gdański, Gminą Kolbudy, 
Gminą śukowo o przejęcie przez Miasto Gdańsk wykonywania zadań 
publicznych w zakresie zbiorowego transportu lokalnego (druk 1303) ; 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów domom pomocy 
społecznej o zasięgu ponadgminnym w Gdańsku (druk 1290) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Ewa Wołczak – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budŜetowej 
Gdańskiego Centrum Profilaktyki UzaleŜnień (druk 1309) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

21) w sprawie ustalenia opłaty za pobyt w Pogotowiu Socjalnym dla 
Osób Nietrzeźwych w Gdańsku (druk 1310) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

22) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na rok 2014 (druk 1315) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

23) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto 
Gdańsk od Miasta Sopot zadania bezpłatnego transportu i opieki w 
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czasie przewozu dzieci zamieszkujących w Mieście Sopot do Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w Gdyni (druk 1308) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

24) w sprawie wysokości i zasad udzielenia dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących Ŝłobki i kluby dziecięce na terenie Gminy 
Miasta Gdańska w roku 2014 r. (druk 1353) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

25) w sprawie zmiany siedziby Przedszkola Specjalnego Nr 72  
o Profilu Terapeutycznym i nadania aktu załoŜycielskiego (druk 
1304); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

26) w sprawie utworzenia XXV Liceum Ogólnokształcącego  
w Gdańsku z siedzibą przy ul. Srebrniki 17 (druk 1307) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

27) w sprawie włączenia XXV Liceum Ogólnokształcącego przy ul. 
Srebrniki 17 w Gdańsku do zespołu szkół o nazwie Zespół 
Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 32 przy 
Specjalistycznym Psychiatryczno-Neurologicznym Samodzielnym 
Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej w Gdańsku z siedzibą przy  
ul. Srebrniki 17 (druk 1305) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

28)  w sprawie zmiany nazwy Zespołu Kształcenia Podstawowego  
i Gimnazjalnego Nr 32 przy Specjalistycznym Psychiatryczno-
Neurologicznym Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku z siedzibą przy ul. Srebrniki 17 (druk 1306) ; 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

29) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Gdańska o nadanie 
statutu jednostce organizacyjnej Gminy Miasta Gdańska, Zespołowi 
Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku (druk 1356) ; 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

30) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Gdańska o nadanie 
statutu jednostce organizacyjnej Gminy Miasta Gdańska, Zespołowi 
Ekonomiczno-Administracyjnemu Szkół w Gdańsku (druk 1357) ; 
 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

31) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2014/2015 granic obwodów szkolnych publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie miasta Gdańska 
(druk 1358);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kowalczuk – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

32) w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami Miasta Gdańska 
konsultacji w sprawie zmian statutów dzielnic (druk 1355 + 
autopoprawka);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Marcin Skwierawski – Przewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 

33) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 1359);  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Grzegorz Strzelczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

34) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 1360).  

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Grzegorz Strzelczyk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

8. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Pre zydenta Miasta. 
9. Wnioski, o świadczenia osobiste. 
10. Zakończenie obrad. 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 



 23

Szanowni państwo, dzisiaj nie ma za wiele komunikatów, ale 
przypominam państwu tylko, w nawiązaniu do wniosku dzielnicy 
Wrzeszcz Górny w dniu 13 maja na spotkaniu Prezydenta Miasta  
z mieszkańcami, Biuro Rozwoju Gdańska zaprasza na prezentację 
dotyczącą planowanej trasy komunikacyjnej, tzw. Nowej Politechnicznej.  
Spotkanie 30 czerwca w poniedziałek o godzinie 17,  
w sali 003 u nas w Ratuszu. 
Taka mniej przyjemna sprawa, kondolencje dla kolegi Grzegorza. Zmarła 
jego siostra i współczujemy koledze Grzegorzowi. Proszę przyjąć od 
wszystkich radnych kondolencje i nie tylko od radnych, myślę tutaj, Ŝe od 
prezydentów i od pani sekretarz, pani skarbnik i wszystkich tu 
siedzących. 
Mamy teŜ inną wiadomość, a mianowicie pan Piotr Skiba zmienił swój 
stan i nie jest juŜ kawalerem. śyczymy wszystkiego najlepszego. 
RównieŜ Szymonowi Ŝyczymy wszystkiego najlepszego, bo dzisiaj ma 
urodziny. Panie radny wszystkiego najlepszego. 
To są wszystkie komunikaty, jeśli chodzi o prezydium. Panie 
Prezydencie teraz komunikaty jeśli są. Nie ma? Są komunikaty na 
pewno. Ja przypomnę o wynikach konsultacji społecznych dotyczących 
projektu dokumentu „Gdańsk 2030. Strategia Rozwoju Miasta”. 
Przedstawi pani dyrektor Katarzyna Drozd-Wiśniewska, Wydział Polityki 
Gospodarczej. Bardzo proszę. 
 
KATARZYNA DROZD-WI ŚNIEWSKA – Zast ępca Dyrektora Wydziału 
Polityki Gospodarczej  
Dzień dobry. Szanowni państwo, chciałabym przedstawić informacje na 
temat wyników konsultacji społecznych projektu dokumentu „Gdańsk 
2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta”. Konsultacje zostały 
przeprowadzone na podstawie Uchwały z dnia 25 października 2007 r.  
w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 
Miasta Gdańska oraz Uchwały z 27 marca 2014 r. w sprawie 
przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska konsultacji społecznych 
projektu dokumentu „Gdańsk 2030 Plus Strategia Rozwoju Miasta 
Gdańska”. Konsultacje społeczne projektu dokumentu trwały 30 dni. 
Prowadzone były w terminie od 14 maja do 13 czerwca 2014 r. Uwagi 
przyjmowane były za pośrednictwem formularza konsultacyjnego. MoŜna 
było je przesyłać drogą mailową elektroniczną, bądź składać w formie 
papierowej w siedzibie Urzędu Miejskiego w Gdańsku. W konsultacjach 
mogli uczestniczyć mieszkańcy miasta Gdańska oraz podmioty 
społeczne i gospodarcze z siedzibą na obszarze miasta Gdańska. 
Ogółem z moŜliwości wyraŜenia opinii na temat dokumentu skorzystało 
14 mieszkańców i partnerów społeczno-gospodarczych przekazując 
łącznie 45 uwag. Spośród zgłoszonych uwag Zespół ds. Konsultacji 
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Społecznych pozytywnie rozpatrzył 30 uwag, tj. 67% wszystkich uwag,  
w tym uwzględnił w pełni 21 uwag, natomiast 9 zostało uwzględnione 
częściowo. Pozostałe 15 uwag, tj. 33% nie zostało uwzględnionych. 
Konsultacje miały konstruktywny charakter. Uwagi, których nie 
uwzględniono, zasadniczo odnosiły się do kwestii zasad oddzielenia 
poziomu operacyjnego od poziomu strategicznego. Tutaj postulowano  
o wpisanie w dokument strategiczny działań o charakterze typowo 
operacyjnym. I tak, jak państwo moŜe mieli moŜliwość przeczytać, bądź 
zapoznać się ze szczegółowym raportem, który państwu przysłaliśmy,  
w uzasadnieniu napisaliśmy, Ŝe te elementy będą uwzględnione  
w programach operacyjnych. Kolejne uwagi dotyczyły m.in. propozycji 
zmiany tytułu dokumentu, wprowadzenia misji rozwoju miasta Gdańska, 
która z naszego punktu widzenia nie jest istotnym, nie jest niezbędnym 
elementem strategii rozwoju oraz ujęcia w strategii rozwiązań w zakresie 
monitoringu i sprawozdawczości ZID. Jak państwo wiecie, ZID stanowi 
odrębny instrument partnerstwa samorządów i jest odrębną dla tego 
instrumentu strategią rozwoju i działania, strategią ZID. Kolejna uwaga, 
która nie została uwzględniona dotyczyła zanegowania całego procesu 
budowy strategii i tutaj równieŜ państwo będą mogli znaleźć 
szczegółowe uzasadnienia nieuwzględnienia tej uwagi. To na tyle, 
dziękuję, chyba Ŝe mają państwo jakieś pytania? Chętnie odpowiem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Nie ma Ŝadnych pytań. Dziękujemy bardzo. To są 
wszystkie komunikaty. Czy komisje mają moŜe pytania? Pani widzę, 
teraz się zgłosiła, pani radna. Proszę bardzo. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Dziękuję Panie Przewodniczący, ja chciałam tylko jedną rzecz trochę 
sprostować. Mianowicie partnerzy w konsultacji, jeśli chodzi  
o programy operacyjne, zwracali uwagę na dwie rzeczy. Mianowicie na 
potrzebę uwzględnienia kierunków i celów o charakterze operacyjnym 
juŜ na poziomie strategii, ale takŜe, i ja byłam zwolenniczką tej drugiej 
kwestii, postulowałam miesiąc temu przy prezentacji metodologii 
opracowania strategii, dołączenie do programów, przynajmniej  
w ogólnym zarysie do strategii jako załączników. PoniewaŜ głównym 
problemem jaki mamy ze strategią na tym poziomie jest jej naprawdę 
duŜa ogólnikowość i powiedziałabym taka wszechstronność, która nie 
daje pragmatycznego wymiaru owej wizji Gdańska, czy owych 
priorytetów. Chciałabym teŜ zwrócić państwa uwagę na to, Ŝe priorytety 
są trochę pomieszane z wartościami. Państwo tam piszecie, Ŝe to są 
priorytety wartości, ale najwaŜniejsze dla mnie jest to, jakiego klucza 
uŜyliście państwo, Ŝeby zgłaszane przez mieszkańców wyobraŜenia  
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i priorytety ubrać w te 5 haseł, współpraca, mobilność, otwartość, 
poniewaŜ ja mam wraŜenie, Ŝe taki klucz subiektywny mógł 
przeakcentowywać intencje mieszkańców. Na przykład mieszkańcy 
bardzo zwracali uwagę na bezpieczeństwo i ono nie znalazło się jako 
odrębna kategoria w wymienionych priorytetach, tylko gdzieś tam w tych 
chmurach otwartości, kształcenia, które jak powiedziałam są z róŜnych 
półek, bo kształcenie jest priorytetem, ale otwartość jest wartością. Więc 
jakiego klucza uŜywaliście państwo, Ŝeby wyobraŜenia i potrzeby 
mieszkańców, wśród których bezpieczeństwo było naprawdę na 
czołowym miejscu, zagregować, przepraszam za słowo, w taki a nie inny 
sposób? 
 
KATARZYNA DROZD-WI ŚNIEWSKA – Zast ępca Dyrektora Wydziału 
Polityki Gospodarczej  
Dziękuję za pytanie. OtóŜ w samej strategii są zarówno i priorytety. 
Określone są priorytety, czyli te wartości, takie jak kształcenie, 
otwartość, współpraca i w kolejnej części mamy określone obszary 
strategicznego rozwoju. W ostatnim zaś z rozdziałów piszemy jak 
poszczególne priorytety będą włączone w te obszary strategicznego 
rozwoju. To znaczy obszary strategicznego rozwoju odnoszą się do tych 
obszarów, które są dla nas priorytetowe będziemy rozwijać. Natomiast 
same priorytety, czyli wartości pokazują bardziej w jaki sposób będziemy 
te obszary strategicznego rozwoju rozwijać. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Więcej pytań juŜ nie ma. Bardzo dziękujemy pani 
dyrektor. Proszę państwa, przechodzimy teraz do oświadczeń 
klubowych. 
 

 
PUNKT 3  

 
OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  

 
 
Radny MACIEJ KRUPA – Przewodnicz ący Klubu PO  
Dzień dobry, witam państwa bardzo serdecznie. Spotykamy się na sesji 
absolutoryjnej i mam takie podejrzenie, Ŝe ta sesja będzie przebiegała  
w myśl, dobrze znanego państwu wszystkim, scenariusza. Platforma 
Obywatelska w dniu dzisiejszym udzieli Prezydentowi Pawłowi 
Adamowiczowi poparcia, zagłosuje za absolutorium dla Pana 
Prezydenta, a opozycja przytoczy znany juŜ nam dobrze zestaw za tym, 
Ŝeby tego absolutorium nie udzielać. Takim argumentem, który się 
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pojawia co roku, który został teŜ podniesiony w piśmie skierowanym do 
nas przez Pana Przewodniczącego, dzisiaj jest kwestią zmian, które się  
w budŜecie pojawiają, w naszym przypadku dość często, prawie 
kaŜdego miesiąca. No i my znowu będziemy zobowiązani wytłumaczyć 
państwu, Ŝe te zmiany pojawiają się poniewaŜ muszą się pojawiać. Tak 
jak w dniu dzisiejszym wprowadzamy na przykład, czy będziemy 
wprowadzać, mam nadzieję, poprawkę w BudŜecie Miasta Gdańska na 
rok 2014 i obniŜać zaplanowane przez nas wydatki z pieniędzy 
gdańszczan na budowę Ŝłobków, poniewaŜ wygraliśmy konkurs  
i dodatkowe pieniądze udało nam się uzyskać z budŜetu centralnego, 
czego oczywiście w grudniu ubiegłego roku wiedzieć nie mogliśmy. Tak 
Ŝe spodziewam się, Ŝe ta dyskusja będzie bardzo podobna, jak te które 
miały miejsce w latach ubiegłych. Myślę, Ŝe być moŜe państwo mogliby 
się pokusić o to, Ŝeby nas w tym roku czymś zaskoczyć, jeśli tak będzie, 
przywitam to z radością. Panie Prezydencie, Platforma Obywatelska 
wspiera dzisiaj Pana i będzie udzielała Panu absolutorium. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodnicz ący Klubu PIS  
Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. Rzeczywiście 
nie zaskoczymy tutaj kolegi swoją argumentacją, poniewaŜ w normalnie 
prowadzonym i normalnie zarządzanym, prowadzonym  
w przedsiębiorstwie prawidłowo, w którym jest prowadzona prawidłowo 
polityka finansowa nie moŜe tak być, Ŝe teŜ się zdarzają nowelizacje 
budŜetu to jest oczywiste, natomiast w Radzie Miasta Gdańska my 12 
razy w roku zmieniamy budŜet, do tego dochodzą jeszcze zmiany 
budŜetu poprzez zarządzenia Pana Prezydenta i jeŜeli tak realizowany 
budŜet, który jest przyjmowany w grudniu roku poprzedniego na rok 
budŜetowy następny, dzisiejsze sprawozdanie, które zostało 
przedłoŜone Wysokiej Radzie nie wiele ma wspólnego z tym budŜetem, 
który był uchwalany w grudniu ubiegłego roku. I mimo takich warunków, 
tak częstej zmienności, jeŜeli poszczególne wskaźniki róŜnią się więcej 
niŜ o 10%, no to ja bardzo przepraszam, to jest polityka finansowa 
prowadzona w sposób bardzo przypadkowy, polityka inwestycyjna 
prowadzona zupełnie w sposób przypadkowy i tak racjonalnie miastem 
blisko pół milionowym zarządzać nie wolno. W normalnej firmie to byłoby 
dyskwalifikujące dla prowadzących taką politykę finansową. Ale to jeŜeli 
w najlepszym dowodem niech chociaŜ będzie to wykonanie inwestycji 
jest na poziomie 83%. Ja nie ukrywam, Ŝe widząc konferencje Pana 
Prezydenta, w której prezentował nadwyŜkę budŜetową w wysokości 
około 150 mln. zł, szczerze się ucieszyłem. Wymieniliśmy pewne uwagi 
na ten temat na twitterze. Obaj wtedy teŜ wyraziliśmy swoje 
niezadowolenie czy ubolewanie, Ŝe tego samego dnia publikując rating 
miasta Gdańska, jedna z agencji ratingowych właśnie nie zauwaŜyła 
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tego radosnego faktu, tej nadwyŜki budŜetowej w wysokości około 150 
mln zł, i to się nie przełoŜyło na ocenę tej agencji. Ale tu nie ma się 
czego dziwić, ta agencja nie zauwaŜyła właśnie tej nadwyŜki budŜetowej,  
gdańszczanie nie zauwaŜyli inwestycji, które miały być zrealizowane,  
a zostały przesunięte na rok 2013. W związku z tym tutaj ta ocena się 
zmienić nie mogła. To tyle, jeŜeli chodzi o uwagi do BudŜetu Miasta 
Gdańska. Koledzy będą szczegółowo w tej sprawie się wypowiadać  
w kolejnych punktach. Ja jeszcze chciałbym Wysokiej Radzie  
i szanownym koleŜankom i kolegom zwrócić uwagę na opinię 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Gdańsku, która wpłynęła do 
Rady Miasta Gdańska. Będziemy tez ten punkt procedować. Wszyscy 
pamiętamy dyskusję dotyczącą i związaną właśnie z tą opinią na jednej  
z poprzednich sesji Rady Miasta Gdańska i bardzo serdecznie apeluję  
i zachęcam do tego, Ŝeby się z jednej strony wczytać w tą opinię,  
a potem roztropnie głosować w punkcie 1313, który będzie dotyczył tej 
sprawy. Dziękuję bardzo. Klub Prawa i Sprawiedliwości. To równieŜ nie 
będzie zaskoczeniem, będzie glosowało przeciw udzieleniu absolutorium 
Panu Prezydentowi. Dziękuję. 
 
 

 PUNKT 4 
 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Gda ńska z wykonania 
Bud Ŝetu Miasta Gda ńska za rok 2013 

 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ńska 
Szanowny Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, spotykamy się dziś, by 
podsumować i ocenić ubiegły rok w sferze finansów i gospodarki. To był 
dla Gdańska dobry rok. To był rok wyraźnie korzystniejszy niŜ nasze 
ostroŜne prognozy. Osiągnęliśmy nadwyŜkę budŜetową w wysokości 
146 mln zł, staliśmy się liderem w pozyskiwaniu środków unijnych. 
Według danych rządowych dotacje z Unii Europejskiej wyniosły na 
jednego mieszkańca Gdańska 13,8 tys. zł. Z satysfakcją informuję, Ŝe 
Gdańsk jest dziś najmniej zadłuŜonym samorządem metropolitalnym. 
Wśród miast Unii Metropolii Polskich uplasowaliśmy się na trzecim 
miejscu, ze wskaźnikiem zadłuŜenia – 43%. W zderzeniu z Poznaniem  
i Łodzią – 57%, Wrocławiem – 54% i Krakowem – 49%, mamy 
wyjątkowo stabilne finanse miejskie. W minionym roku Polska rozwijała 
się znacznie szybciej niŜ gospodarka strefy Euro. Wskaźnik wzrostu PKB 
dla Polski wyniósł 1,6%, przy szacowanym dla całej strefy 0,1%. 
Natomiast inflacja średnioroczna wyniosła 0,9% i była najniŜsza od 10 
lat. Wskaźniki Gdańska są równie optymistyczne. Stopa bezrobocia na 
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koniec roku wyniosła 6,6% i była niŜsza od krajowej o 6,8%.  
W porównaniu z rokiem 2012 nastąpił wzrost o 2.412 zarejestrowanych 
podmiotów gospodarczych w rejestrze REGON. W Gdańsku na stu 
mieszkańców w wieku produkcyjnym przypadało 241 podmiotów 
gospodarki narodowej, tj. o 74 więcej niŜ w kraju. TakŜe przeciętne 
wynagrodzenie brutto w sektorze przedsiębiorstw było wyŜsze od 
krajowego o 904 zł i wyniosło 4.741 zł. A to oŜywienie aktywności 
gospodarczej przełoŜyło się na wzrost wpływów do budŜetu miasta, 
przede wszystkim z CIT i PCC. 
Szanowni państwo, nadwyŜka budŜetowa to pierwszy od 2007 r. dodatni 
wynik finansowy miasta. TakŜe nadwyŜka operacyjna w budŜecie 
bieŜącym jest większa od planowanej o 95 mln. Większa nadwyŜka to  
w perspektywie najbliŜszych trzech lat (2014-2016) wzrost zdolności 
miasta do obsługi długu o 0,7 % rocznie. Przypomnę, Ŝe Agencja Fitch 
Ratings dwa miesiące temu, podkreślając mocne wyniki operacyjne 
Gdańska, potwierdziła międzynarodowy i krajowy rating na 
dotychczasowym poziomie. 
Wysoka Rado, w 2013 r. zrealizowano dochody w wysokości 2.761 mln 
zł, a to jest 101,3% planu rocznego. 
WyŜsze wpływy bieŜące to kwota 61,5 mln zł z tytułu: 
- podatków i opłat lokalnych - 30,9 mln zł, 
- udziałów w PIT i CIT - 7,3 mln zł, 
- podatków pobieranych przez Urzędy Skarbowe (PCC, spadki  
i darowizny) - 3,5 mln, 
- z mienia komunalnego - 3,9 mln  w tym wieczyste uŜytkowanie, 
dywidendy), 
- pozostałe dochody - 15,9 mln, w tym odsetki od nieterminowych wpłat  
i środków na rachunkach bankowych – 9,7 mln. 
Nie wykonano natomiast dochodów majątkowych o 23 mln, w tym: 
- ze sprzedaŜy mienia - 13 mln, 
- przekształcenia prawa uŜytkowania - 5 mln. 
 
Na wydatki przeznaczono 2.615 mln zł, tj. 93,3% środków 
zaplanowanych. Na sferę bieŜącą wydatkowano mniej o 37,5 mln, i tak: 
- na administrację - 7,3 mln zł (utrzymanie urzędu, podróŜe słuŜbowe, 
szkolenia pracowników), 
- gospodarka komunalna (utrzymanie ZDiZ) - 3,6 mln zł, 
- transport (niŜsze koszty komunikacji miejskiej) - 3,0 mln zł, 
- opieka społeczna - 2,9 mln zł (m. in. z tyt. przesunięcia harmonogramu 
realizacji projektów miękkich) 
- gospodarka mieszkaniowa - 2,4 mln zł (niŜsze koszty związane  
z przygotowaniem nieruchomości do sprzedaŜy i naliczaniem opłat z tyt. 
wieczystego uŜytkowania), 
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- edukacja (koszty utrzymania w placówkach) - 2,1 mln zł, 
- obsługa długu - 1,5 mln zł. 
 
Jak co roku w znaczącej wysokości dofinansowano oświatę – 312,5 mln, 
tak więc wydatki edukacyjne zajmują pierwsze miejsce w finansach 
miasta. Przypomnę, Ŝe w rankingu „Wspólnoty”, w skali dopłat do 
subwencji, Gdańsk zajął drugie miejsce w kategorii miast wojewódzkich. 
 
W 2013 roku wyremontowano gminne obiekty na kwotę 34,3 mln zł: 
- infrastruktura komunalna, melioracja i drogi - 21,2 mln, 
- oświata i opieka społeczna - 7,8 mln, 
- kultura i sport - 4,3 mln zł. 
 
Na przedsięwzięcia majątkowe wyasygnowano z kasy miejskiej kwotę 
796,8 mln zł, co stanowi 30,5% wydatków ogółem. Niezrealizowane 
inwestycje to 151,1 mln zł. Zapewniono ich finansowanie w budŜecie 
roku bieŜącego zgodnie z zaktualizowanym harmonogramem płatności. 
Na finansowanie inwestycji miasto zaciągnęło 60 mln zł kredytu, czyli 
zdecydowanie mniej niŜ planowano. Mniej o 26,9 mln. Kredyt tylko  
w 7,5% wspomagał finansowanie przedsięwzięć majątkowych. 
Spłaciliśmy 173,1 mln zł zobowiązań dłuŜnych z tytułu kredytu  
i wykupu obligacji. Koszty zadłuŜenia stanowiły 5,6% dochodów ogółem, 
a dług nominalny na koniec roku wyniósł 43% dochodów ogółem. 
 
Szanowni państwo, skuteczne pozyskiwanie unijnych pieniędzy przez 
władze Gdańska jest jednym z kluczowych czynników świadczących  
o kondycji naszego samorządu. A efektywne ich wydatkowanie jest juŜ 
widoczne. Korzystamy z nowo wybudowanej infrastruktury drogowej, 
komunikacyjnej i sportowej.  
 
W mijającej perspektywie unijnej 2007-2013 wydaliśmy na inwestycje 4,7 
mld zł, a wraz ze spółkami komunalnymi 6,9 mld zł.  W 2013 r. spółki 
zainwestowały 57,1 mln zł. Oddano do eksploatacji: 
- Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” - 137 mieszkań  
w budynku przy ul. Trakt św. Wojciecha, 
- Gdańska Infrastruktura Wodno-Kanalizacyjna - obiekt elektrociepłowni 
biogazowej, 
- Gdańskie Melioracje - zmodernizowano kanalizacje deszczową na 
Stogach i przy ul. Bitwy Oliwskiej. 
 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, reasumując. Dzięki dobrze 
rozwiniętej gospodarce lokalnej, rosnącej liczbie firm zarejestrowanych  
w Gdańsku i rosnącej bazie podatkowej wyniki budŜetowe są dobre. 
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miasto, jak juŜ wspominałem, posiada wysoką zdolność do finansowania 
inwestycji z własnych środków, co pozwoliło ograniczyć potrzeby 
kredytowe. Sprawozdanie finansowe zostało zbadane przez biegłego 
rewidenta wybranego przez Wysoką Radę. Zgodnie z oceną przedstawia 
rzetelnie wszystkie informacje istotne do oceny sytuacji majątkowej  
i finansowej miasta. 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta Gdańska z wykonania budŜetu za rok 
2013 i Uchwała Komisji Rewizyjnej o udzielenie Prezydentowi 
absolutorium, uzyskały pozytywna opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. Dziękuję. 

 
Prezentacja stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu 
 
PAWEŁ CZERNIEWSKI – przewodnicz ący klubu PO  
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Prezydencie, szanowni 
państwo, klub radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za 
udzieleniem Panu Prezydentowi absolutorium i za uchwałą w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta za rok 2013. Taka 
decyzja nasza w tej sprawie wynika po prostu z tego, Ŝe uwaŜamy, Ŝe 
Gdańsk jest i był w 2013 roku dobrze zarządzany. Po pierwsze rok 2013 
był rokiem kontynuowania inwestycji bogatego programu inwestycyjnego 
stanowiącego dla Gdańska skok cywilizacyjny. Trwa budowa tunelu, trwa 
budowa tramwaju na Piecki-Migowo, trwa budowa kolei metropolitalnej, 
która co prawda jest inwestycją samorządu wojewódzkiego, ale 
wspierana mocno przez władze Gdańska i dzięki którym ta inwestycja 
będzie znacznie bardziej efektywna. Po drugie rok 2013 dla Gdańska był 
rokiem rozwoju gospodarczego. Mieliśmy efekt euro w turystyce, 
mieliśmy liczne nowe inwestycje w sektorze prywatnym, zwłaszcza  
w sektorze usług BPO i ICT. Mamy powstające jak grzyby po deszczu 
biurowce, mamy wciąŜ duŜą ofertę nowych mieszkań. Wszystko to 
świadczy o tym, Ŝe w Gdańsku rozwija się gospodarka, ludzie maja 
prace i wielu z nich stać na to Ŝeby tutaj mieszkać i chcą tutaj mieszkać,  
i mogą kupować tutaj mieszkania. Po trzecie sytuacja finansów miasta 
jest stabilna, zadłuŜenie miasta jest pod kontrola, deficyt budŜetowy jest 
pod kontrola. Zapewnione są środki dofinansowania inwestycji zarówno 
tych, które są prowadzone jak i tych które będą realizowane w przyszłej 
prognozie finansowej unijnej. W końcu po czwarte działalność finansowa 
miasta jest zgodna z obowiązującym prawem. Przeprowadzone kontrole 
biegłego rewidenta, Komisji Rewizyjnej, Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, wszystkich innych instytucji, nie wykazały 
nieprawidłowości, w związku z tym, to o czym mówił juŜ dziś pan 
przewodniczący Strzelczyk o zmianach w budŜecie, to tylko świadczy, Ŝe 
zgodnie z prawem miasto elastycznie reaguje na wszystkie zmiany, które 
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się dzieją. Natomiast nie ma tutaj Ŝadnych uchybień. Na koniec chciałem 
powiedzieć, ze w swojej pracy zawodowej często się spotykam z ludźmi, 
głownie przedsiębiorcami z kraju i za granicy. Od kilku lat wszyscy 
chwalą Gdańsk i mówią o tym jak bardzo to miasto się rozwija, jak to 
widać z zewnątrz. MoŜe my tutaj będąc na co dzień tego tak nie 
dostrzegamy ale właśnie te spotkania z ludźmi, którzy mogą  
w sposób obiektywny porównać nas z innymi miastami w kraju  
i w Europie, którzy mówią o tym jak bardzo to miasto się rozwija, to 
powoduje ze ja się czuje dumny z tego, ze jestem gdańszczaninem  
i myślę, ze wszyscy moŜemy być równieŜ z tego dumni. Dziękuję.  
 
Radny WIESŁAW KAMI ŃSKI – Przewodnicz ący RMG 
Panie Prezydencie, szanowni państwo. Opinia publiczna po konferencji 
prasowej Prezydenta Miasta sprzed kilku miesięcy dowiedziała się, Ŝe 
rok budŜetowy zakończył się nadwyŜką budŜetową w wysokości około 
150 mln zł. Po raz kolejny trójmiejskie media nie zainteresowały się jakie 
były rzeczywiste źródła tego wyniku finansowego, ograniczając się do 
bezkrytycznego powielania tej informacji. Nie dziwmy się wiec, Ŝe 
mieszkańcy są coraz mniej zainteresowani sprawami miasta, a ci którym 
nie jest to jeszcze obojętne domagają się wpływu na projektowanie 
wydatków poprzez tzw. BudŜet Obywatelski z pominięciem radnych. 
Dochody miasta w roku 2013 o zmianach zostały wykonane w 101,3%  
i wyniosły 2 761 349 515 zł. Po zmianach w ciągu roku, jak juŜ 
przedmówcy mówili licznych, dochody zastały zwiększone o 34 122 457 
zł w stosunku do planu. Wydatki miasta w roku 2013 wykonano na 
poziomie 93,3% i wyniosły 2 615 173 428 zł. W ciągu roku poprzez 
zmiany budŜetu wydatki wzrosły w stosunku do planu o 91 492 761 zł, 
następnie zostały nie wykonane o kwotę 188 710 649 zł. Porównując 
wykonanie wydatków do wydatków pierwotnie zaplanowanych, to zostały 
one nie wykonane o kwotę 97 217 888 zł. Oznacza to, Ŝe wydatki w roku 
2013 były szacowane nieprecyzyjnie w stosunku do planu pierwotnego 
jak i ostatecznie ustalonego. Zostały nie wykonane na znaczna kwotę, 
gdyŜ o 188 710 649 zł. NaleŜy podkreślić, Ŝe wydatki inwestycyjne 
zostały wykonane na poziomie 83,1%, tj. na kwotę 796 760 957 zł, co 
oznacza, Ŝe zostały nie wykonane finansowo o kwotę 151 170 692 zł. 
NajwyŜsze niewykonanie zadań inwestycyjnych, to: 
- połączenie portu lotniczego z portem morskim Gdańsk trasa 
Sucharskiego - 51 398 482 zł, 
- połączenie dróg krajowych trasa Sucharskiego - 23 846 611 zł, 
- zintegrowany system zarządzania ruchem Tristar - 12 692 296 zł, 
- budowa Europejskiego Centrum Solidarności - 12 380 510 zł, 
- modernizacja wejścia do portu wewnętrznego w Gdańsku etap II, 
przebudowa szlaku wodnego na Motławie - 3 256 030 zł, 
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- Gdański projekt komunikacji miejskiej etap III C - 3 115 629 zł, 
- Gdański projekt komunikacji miejskiej etap III B - 2 824 510 zł, 
- budowa ulicy Nowej Łódzkiej w Gdańsku - 2 999 546 zł, 
- budowa wraz z adaptacją pomieszczeń na potrzeby pogotowia 
socjalnego dla osób nietrzeźwych oraz NSZ NZOZ Poradnia Profilaktyki i 
Terapii UzaleŜnień MONAR w Gdańsku - 2 032 047 zł, 
W roku 2013 deficyt budŜetowy po zmianach zaplanowano w wysokości 
76 792 639 zł. Rok obrachunkowy został zakończony nadwyŜką 
budŜetową w wysokości 146 176 087 zł. Oznacza to, Ŝe nadwyŜka 
budŜetowa wynika z niezrealizowanych wydatków budŜetowych, w tym 
wydatków inwestycyjnych. Mamy do czynienia z projekcją finansową, 
której celem jest pokazanie w sposób sztuczny nadwyŜki budŜetowej. 
Szanowni państwo, nie ma zgody Prawa i Sprawiedliwości, co pewnie 
nikogo nie dziwi, na taki sposób zarządzania finansami miasta i radni 
Prawa i Sprawiedliwości będą głosowali przeciw przyjęciu sprawozdaniu 
finansowemu. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Ja powiem teraz państwu jak opiniowały komisje Rady Miasta 
Gdańska. Komisja Strategii i BudŜetu – pozytywnie. Sprawozdanie  
z wykonania budŜetu oczywiście. Komisja Polityki Gospodarczej  
i Morskiej – pozytywnie, Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska – pozytywnie, Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – 
pozytywnie, Komisja Edukacji – pozytywnie, Komisja Rewitalizacji – 
pozytywnie, Komisja Kultury i Promocji – pozytywnie, Komisja Sportu  
i Turystyki – pozytywnie, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia 
– pozytywnie. Bardzo proszę, jeśli są w tej chwili pytania do Prezydenta? 
Pani radna Jolanta Banach. 
 
Radna – JOLANTA BANACH  
Panie Prezydencie, Panie Przewodniczący, ja powiem tak - statystyka to 
jest rzeczywiście alchemia, wszystko zaleŜy od tego jak się rozłoŜy 
akcenty i jak się spojrzy na dane statystyczne. Co do ratingów, no są 
roŜne, są takŜe ONZ-owskie HDI – Human Development Index. 
Gdybyśmy zaczęli Gdańsk mierzyć tymi wskaźnikami, to moŜe by się 
okazało, Ŝe niekoniecznie jest on na pierwszych miejscach wśród 
metropolii. Był taki ranking, chyba dwa miesiące temu, dotyczący na 
przykład polityki rodzinnej Gdańska, gdzie nasza metropolia niestety, ku 
mojemu ubolewaniu, znalazła się na przed ostatnim miejscu. Więc 
oczywiście wszystko zaleŜy z jakiej perspektywy spojrzymy na te 
niewątpliwe w pewnych obszarach, osiągnięcia. ChociaŜby inwestycyjne 
miasta. Natomiast jeśli perspektywa będzie nie zewnętrzna, tylko 
wewnętrzna obywateli w róŜnych aspektach i zadaniach 
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samorządowych, tj. z tym róŜnie, poniewaŜ budŜet miasta jest trzymany 
silną ręką w wydatkach bieŜących i Pan Prezydent o tym wie, i to 
potwierdza. Wydatki bieŜące miasta od paru lat albo nie wzrastają  
o wskaźnik inflacji, albo wręcz są niŜsze od tego wskaźnika inflacyjnego. 
W tym roku 2013 w stosunku do 2012 one są rzeczywiście wyŜsze, ale 
wyŜsze są z powodu nowego zadania, czyli gospodarowania odpadami 
komunalnymi, tj. 39 mln reszta wydatków bieŜących, nie do planu,  
o czym mówił Pan Prezydent, tylko rok do roku jest rzeczywiście niŜsza  
i dzięki temu utrzymuje się tą dyscyplinę budŜetową i jest jedna prawda, 
o której mówił pan radny Kamiński, tzn. nadwyŜka budŜetowa jest 
osiągnięta poprzez niewykonanie wydatków inwestycyjnych, no i ok, tak 
się złoŜyło. Pewnie transza pieniędzy unijnych przyszła trochę później, 
ale nie naleŜy temu nadawać znaczenia, którego ten fakt nie ma. Po 
prostu nie wykonano wydatków majątkowych i powstała nadwyŜka 
operacyjna. Przy czym, jak powiedziałam, pewna dyscyplina finansowa 
jest utrzymywana po pierwsze z powodu wzrostu opłat za usługi, z czym 
mieliśmy do czynienia do 2012 roku. W 2013 juŜ nie. Nie wzrastają 
globalnie opłaty ludności za usługi, takie jak w Ŝłobkach,  
w przedszkolach, za pobyt w domu pomocy społecznej itd. Wzrastają 
oczywiście podatki od nieruchomości, tu mamy najwyŜsze stawki. Przy 
czym chciałam powiedzieć, Ŝe jeśli chodzi o podatek od osób prawnych, 
o podatek od nieruchomości od osób prawnych, tu mamy regres  
w stosunku do 2012 roku i tez chciałam zapytać Pana Prezydenta, czy to 
jest związane ze zwolnieniami, których dokonywaliśmy jako Rada 
Miasta. Natomiast jeŜeli chodzi o wydatki najpowaŜniejsze w budŜecie, 
czyli te które dotyczą edukacji, to jeśli Pan Przewodniczący pozwoli, to 
tylko jedno zdanie, ale musze to powiedzieć. OtóŜ jeśli chodzi o wydatki 
globalne, być moŜe Gdańsk finansuje edukację w takim stopniu, w jakim 
Pan Prezydent mówi. Natomiast jeŜeli chodzi o dofinansowanie zadań 
subwencjonowanych, tj. 23% i ja bardzo proszę, Ŝeby te dwie rzeczy 
jednak od siebie oddzielać. Czyli dopłata do zadań subwencjonowanych 
i finansowanie zadań, które są zadaniami własnymi gminy. Przy czym, 
Panie Prezydencie, największa dynamika wzrostu odnotowywana jest  
w finansowaniu oświaty niepublicznej - 14,4% rok do roku i 16%  
w poprzednich latach i to juŜ jest czas na pewną refleksję w zakresie 
polityki oświatowej. Dzisiaj niepubliczne placówki dofinansujemy na 
poziomie 80 mln zł i jeŜeli z jednej strony mamy do czynienia  
z finansowaniem niepublicznych placówek w takim stopniu, i przy takiej 
dynamice. Rodzice płacą, oprócz tego miasto wspiera róŜne 
przedsięwzięcia inwestycyjne, bo tak było na Kartuskiej. Miesiąc temu 
podjęliśmy decyzję o dofinansowaniu niepublicznej placówki 1,5 mln. 
JeŜeli jednocześnie Centrum Edukacji Nauczycieli na prośbę Komisji 
Edukacji przesyła raport dotyczący efektywności kształcenia gimnazjów, 
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on będzie jeszcze uzupełniony i wynika z niego, Ŝe gimnazja są bardzo 
zróŜnicowane i coraz bardziej się róŜnicują dlatego, Ŝe te, w których jest 
więcej pieniędzy, jest lepszy kapitał społeczny. Po prostu lepiej uczą  
i jeŜeli mamy do czynienia z takim zróŜnicowaniem gimnazjów, i taką 
dynamiką dotacji dla szkół niepublicznych, to w efekcie mamy pewien 
problem i finansowy, i problem polityki edukacyjnej, bo likwidowaliśmy 
szkoły publiczne. Więc tutaj zalecałabym pewną refleksję i być moŜe 
zmianę nastawienia, tak aby nie stymulować powstawania szkolnictwa 
niepublicznego. Nie stymulować takimi decyzjami jak dopłata 1,5 mln do 
prywatnej szkoły, która segreguje uczniów, bo w tej szkole w statucie 
napisano, Ŝe uczeń moŜe przejść do klasy IV wtedy, kiedy ma średnią 
4,0, nie mniej, a do klasy gimnazjalnej w tej samej szkole teŜ jeśli 
średnią ma nie mniej niŜ 4,0. Dedukuję to Panu Prezydentowi, bo jeśli 
mówimy o racjonalizacji wydatków oświatowych, to w tej dziedzinie mam 
wraŜenie teŜ powinnyśmy to robić. Dziękuję bardzo. 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – prezydent Miasta Gda ńska 
Ja tylko do jednej rzeczy się odniosę, znaczy do dwóch rzeczy. Pani 
radna, jak juŜ pani wskazuje na ulicę Kartuską, to dla rzetelności 
przekazu szkoda, Ŝe pani nie powiedziała, Ŝe ile ten podmiot prywatny 
pieniędzy włoŜył równieŜ. I to jest, przepraszam, takie pomijanie tego 
waŜnego faktu. To się nazywa kształtowanie opinii publicznej, mówiąc 
najdelikatniej, a to jest podmiot publiczny. WłoŜył tam duŜo pieniędzy,  
tj. 45% i oczywiście na zasadzie psa ogrodnika, gdyby kierować się pani 
filozofią społeczną nie powinniśmy im tego dać. Tylko, Ŝe my jesteśmy 
właścicielami tego budynku i ten budynek jest nasz, i być moŜe za lat 10, 
15 potrzeby edukacyjne miasta będą takie, Ŝe ten budynek po prostu 
odbierzemy razem z tymi nakładami, to po pierwsze. Po drugie, co do 
dynamiki, jak pani mówi wzrostu nakładów na edukację prywatną, my nie 
mamy na to wpływu. Na to ma wpływ rząd i sejm zmieniając po prostu 
algorytm, sposób naliczania tych subwencji ze strony gmin. Dodatkowo 
jeszcze Wysoka Rada powinna mieć świadomość i pani radna równieŜ, 
Regionalna Izba Obrachunkowa nie jest naszym sojusznikiem tylko jest 
sojusznikiem sektora prywatnego. OtóŜ Regionalna Izba Obrachunkowa 
swoją kontrolą wytknęła Prezydentowi Miasta Gdańska, Ŝe Gdańsk nie 
dotuje w wystarczającym poziomie edukacji prywatnej. To jest do 
wglądu, gdyby pani radna była zainteresowana. Więc mamy tutaj jeszcze 
takiego wewnętrznego sojusznika. Ja powiem, Ŝe bez Ŝadnej radości te 
rachunki podpisuję. Ja bym wolał, Ŝeby rząd zmienił ten sposób 
dofinansowania sfery edukacji prywatnej, bo dokładnie jest tak jak pani 
mówi, tu zgoda, bo rodzice płacą mnóstwo pieniędzy, a gmina jeszcze 
dopłaca i co więcej, mam wraŜenie, Ŝe rodzice nie mają świadomości, Ŝe 
gmina dopłaca do edukacji. Dlatego poleciłem i poprzedniemu 
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kierownictwu, i obecnemu kierownictwu, odpowiedzialnemu za kwestie 
operacyjne w edukacji, Ŝeby poświęcić duŜo czasu na pracę 
uświadamiającą rodziców płacących za posyłanie dzieci do szkół 
prywatnych. I tu zgoda, tylko na tą dynamikę nie mamy wpływu. 
Oczywiście mamy takie sytuacje, jak pusty budynek w Oliwie po szkole 
po połączeniu, w starej Oliwie i oczywiście mógł on stać pusty. Zgłosiła 
się inicjatywa prowadzenia szkoły dla chłopców, myśmy to wynajęli. 
Budynek nie stoi pusty, nie niszczeje, słuŜy jakiejś wartości. Zresztą 
zainteresowanie tym typem szkoły nie koedukacyjnej jest spore. W tym 
sensie teŜ pomogliśmy im. Tylko czy mogliśmy nie pomóc? To jest 
zawsze powaŜny dylemat. Natomiast na tą Kartuską proszę się nie 
powoływać, bo tutaj wkład był bardzo wysoki podmiotu prywatnego, czyli 
45%. Natomiast mogę tylko tyle zadeklarować, Ŝe rzeczywiście to była 
rzecz wyjątkowa i tam gdzie nie będzie bardzo duŜego zaangaŜowania 
finansowego, tam na pewno my nie będziemy finansowo partycypowali. 
Ale te dzieci, to teŜ gdańszczanie, więc ci rodzice, to teŜ podatnicy 
działający na terenie Gdańska. Te elementy teŜ proszę brać pod uwagę. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Szanowni państwo, w tym punkcie więcej głosów juŜ 
nie ma. Głosowania oczywiście juŜ nie będzie, dopiero uchwała  
w punkcie 5. Przechodzimy w takim razie do punktu 5. 

 
 

PUNKT 5 
 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  
z wykonania bud Ŝetu Miasta Gda ńska za 2013 rok  

(druk 1289) 
 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1289 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem oraz Uchwałę Nr 060/p211/R/I/14 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 17 kwietnia 2014r.  
w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Miasta Gdańska 
za 2013 rok - załącznik nr 3  niniejszego protokołu. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Państwo otrzymali oczywiście tą uchwałę. Dodam tylko 
Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniowała ten projekt. Przechodzimy do 
głosowania. Bardzo proszę jeśli ktoś jest poza salą, o powrót na salę. 
Przypomnę jeszcze, Ŝe to jest druk nr 1289. Uchwała w sprawie 
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budŜetu za 2013 rok, dotyczy to oczywiście 
naszego miasta Gdańska. Kto z pań i panów radnych jest za podjęciem 
tej uchwały? 
 
Uchwała Nr 1/2014 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska z dnia  
2 czerwca 2014 r. w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu Miasta Gdańska 2013 r. 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

za    -   23 
      przeciw    -     7 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

      w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1221/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania  
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud Ŝetu 

Miasta Gda ńska za 2013 rok. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 
 
 

PUNKT 6 
 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Prezydent owi 
Miasta Gda ńska za rok 2013 (druk 1296)  
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Radny PAWEŁ CZERNIEWSKI – Wiceprzew. Komisji Rewizy jnej  
Przedstawił projekt uchwały (druk 1296) zgodnie z uzasadnieniem oraz 
Uchwałę Nr 2/2014 Komisji Rewizyjnej z dnia 2 czerwca 2014 r.  
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 
Gdańska za rok 2013 – załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Ja tylko zapytam się jeszcze raz pana 
przewodniczącego czy to równieŜ było przedstawienie opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej? 
 
Radny PAWEŁ CZERNIEWSKI – Wiceprzew. Komisji Rewizy jnej  
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła pani Skarbnik. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Sprawozdania, natomiast dotycząca absolutorium? 
 
Radny PAWEŁ CZERNIEWSKI – Wiceprzew. Komisji Rewizy jnej  
Ok, przepraszam Uchwałą Nr 108 z 9 czerwca 2014 r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku, skład ten 
pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Gdańska o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta Gdańska za 
rok 2013. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Bardzo proszę teraz przedstawicieli klubów  
o wystąpienie. W imieniu klubu PiS pan Kazimierz Koralewski, bardzo 
proszę. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – Klub Radnych PiS  
Panie Prezydencie, szanowni goście, zawsze przy okazji sesji 
absolutoryjnej jakąś uszczypliwą uwagę od Prezydenta słyszymy, a tym 
czasem w Gdyni Platforma Obywatelska skwitowała, jako opozycja, 
absolutorium, cytuję: poziomem wydatków bieŜących, który jest zbyt 
wysoki i niewielkimi, niestabilnymi dochodami majątkowymi. Riposta była 
taka, Ŝe absolutorium stało się instrumentem politycznym, oceną za 
całokształt, wyrazem własnej politycznej opinii czy zapatrywania 
radnych, a nie merytoryczną oceną. Ja pragnę przypomnieć, Ŝe 
niektórzy moŜe to jeszcze pamiętają, a tym którzy nie, to pragnę 
przypomnieć Rady Narodowe, gdzie zawsze było 100% za. Nie chcemy 
do tych czasów wracać. Lepiej moŜe tylko o tym po prostu moŜe 
pamiętać. Rada jako organ suwerenny, polityczny jest z goła powołany 
do oceny i kontroli do tego jaki jest stan planowanych dochodów  
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i wydatków do zrealizowanych. Jakie są przyczyny, rozbieŜności i kogo 
obciąŜyć winą. W ostatnim roku mieliśmy okazję przekonać się, Ŝe 
reforma śmieciowa nie była przygotowana dobrze. Brak konsultacji  
z mieszkańcami, brak uwzględnienia ich postulatów zaskutkowało takim 
bezwzględnym potraktowaniem i zwiększeniem kosztów za usuwanie 
odpadów komunalnych co wcale nie poprawiło czystości miasta. Do dziś 
nie mamy skargi, w tej materii nic się nie zmieniło. RównieŜ ten rok 
pamiętamy jako rok afer w magistracie i pamiętamy, Ŝe kiedyś Pan 
Prezydent był bardziej radykalny w swoich działaniach. Zdarzyło się 
nawet, Ŝe kiedyś odwołał wiceprezydenta. Dzisiaj wydaje się być bardziej 
pobłaŜliwy. RównieŜ tak zwana platforma edukacyjna wydaje się, trzeba 
powiedzieć, nie udała się. Dzisiaj wdraŜanie tej platformy to jest 
borykanie się z trudnościami, problemy księgowania itd. Nie warto się 
nad tym rozwodzić, no nie potrzebnie więcej płacimy niŜ planowaliśmy. 
Rok 2013 minął. Rok, w którym trwały inwestycje, które miały się 
zakończyć juŜ w roku 2012, a moŜe nawet 11, jeszcze przed słynnym 
euro. Tak Ŝe do dzisiaj jeszcze one trwają, tak więc jak gdyby mimo woli 
dzisiaj głosując uchwałę absolutoryjną podsumujemy właściwie całą 
kadencję Prezydenta Pawła Adamowicza. Spółki komunalne zadłuŜone, 
budŜet Gdańska równieŜ, ta kwota urosła do 2 700 mln prawie, więc jest 
o czym myśleć. Czy te wydatki są efektywne czy nie. Z tym zadłuŜeniem 
mieszkańcy będą borykać się jeszcze wiele lat. A więc ten plan, który 
przewidywał inwestycje w prestiŜ miasta, okazje się, Ŝe godzi  
w fundamenty bytu mieszkańców i dzisiaj szuka się oszczędności nawet 
w szkołach, które trzeba prywatyzować, Ŝeby zarobić, czy zaoszczędzić 
parę groszy bo brakuje na wydatki. Reasumując, absolutorium nic nie 
odpolityczni. W naszej ocenie Panu Prezydentowi to absolutorium się nie 
naleŜy i dlatego klub Prawa i Sprawiedliwości będzie głosował przeciw. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę państwa, wcześniej oczywiście pan przewodniczący Krupa miał 
wystąpienie i powiedział tak. Dziękuję. Bardzo proszę jeśli są pytania, to 
bardzo proszę. Nie widzę. W takim razie szanowni państwo druk 1296 – 
Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta 
Gdańska za rok 2013. kto z pań i panów jest za podjęciem i udzieleniem 
absolutorium? 

za    -   25 
      przeciw    -     7 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr LV/1222/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Mias ta 

Gdańska za rok 2013 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ńska 
Bardzo dziękuję Wysokiej Radzie za przyjęcie sprawozdania, za 
udzielenie absolutorium. Oczywiście w szczególności przede wszystkim 
klubowi Platformy Obywatelskiej, który głosował tak jak przez ostatnie  
4 lata. Bardzo dziękuję. Wykonaliśmy bardzo dobrą robotę. Jestem 
przekonany, Ŝe gdańszczanie w listopadzie dokładnie potwierdzą nam 
mandat do dalszego rządzenia. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Szanowni państwo, przechodzimy w tej chwili do 
uchwał. 
 
 

PUNKT 7 
 

Uchwały  
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2014-2040 (druk 1317 + 
autopoprawka) 

 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1317 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem oraz zgłosiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Strategii i BudŜetu, Komisja Sportu i Turystyki, 
Komisja Rewitalizacji, Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej, Komisja 
Edukacji, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia, Komisja 
Kultury i Promocji – opinie pozytywne. Komisja Rozwoju Przestrzennego 
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i Ochrony Środowiska, Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – nie 
opiniowały. 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem?  

za    -   25 
      przeciw    -     7 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1223/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska  

na lata 2014-2040 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego protokołu 
 

2) o zmianie uchwały w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska 
na 2014 rok (druk 1318 + 
autopoprawka) ; 

 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały nr 1318 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem oraz zgłosiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Strategii i BudŜetu, Komisja Polityki Gospodarczej  
i Morskiej, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia, Komisja 
Edukacji, Komisja Rewitalizacji, Komisja Kultury i Promocji, Komisja 
Sportu i Turystyki – opinie pozytywne. Komisja Rozwoju Przestrzennego 
i Ochrony Środowiska, Komisja Samorządu i Ładu Publicznego – nie 
opiniowała. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   26 
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      przeciw    -     6 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1224/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia bud Ŝetu Miasta 
Gdańska na 2014 rok 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu 
 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Stogi Portowe teren 
NabrzeŜa Obrońców Poczty Polskiej  
w rejonie Twierdzy Wisłoujście  
w mieście Gdańsku (druk 1291)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1291 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony 
Środowiska opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny, pan 
przewodniczący Grzegorz Strzelczyk. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Z tego, co pan dyrektor mówił i tak jak wygląda ten plan. Kilka lat 
pracowałem na nabrzeŜu i wiem jak ta sytuacja wygląda. Ale ja mam 
pytanie w związku z tym, tak jak zrozumiałem przenosimy z tej części 
bardziej południowej na północną czyli bliŜej miejsca faktycznego 
przeładunku na nabrzeŜu OPP tą siarkę, ale ja mam pytanie, czy to 
będzie siarka dowoŜona z Tarnobrzega, czy w dalszym ciągu w jakiś 
sposób tutaj przetwarzana, chociaŜby poprzez gratulacje, czy co planuje 
ten inwestor? Jaki rodzaj siarki przeładowywać w Gdańsku? 
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Z tych informacji, które posiadamy inwestor nic nie mówił o zmianie 
rodzaju siarki, które będzie przeładować, to będzie zarówno siarka 
luzem, jak i siarka granulowana i ona ma pewną, szczególnie ta luzem, 
ma pewną uciąŜliwość, natomiast ta nowoczesność nowych urządzeń, 
które tu na nowo zostaną zbudowane i takŜe o czym ja mówiłem, Ŝeby 
tak jak pan radny mówił, będzie krótszy transport. NabrzeŜe to samo 
pozostaje. Te uciąŜliwości zgodnie z deklaracją inwestora się zmniejszą. 
Jeszcze tutaj pani projektant podpowiada, Ŝe źle powiedziałem, luzem 
nie będzie, będzie tylko granulowana. A takŜe inwestor mówi, Ŝe  
w pastylkach to nazywają, czyli jeszcze bardziej skoncentrowana, czyli 
jeszcze mniej pyląca. Inwestorem jest Siarkopol, tylko jego udział. PERN 
przejął te grunty. Ale PERN mimo, Ŝe jego głównym zadaniem są 
przeładunki paliw, to on podtrzymuje przeładunki siarki tylko  
w zmniejszonym. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI- Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
ja uzupełnię, jeśli państwo pozwolicie. Siarkopol ma chyba jeszcze dwa 
kontrakty tylko, ale to są kontrakty długoterminowe z krajami trzeciego 
świata, Afryka jeśli się nie mylę. Dopóki te kontrakty będą realizowane, 
musi mieć potencjał bazy. Natomiast nie na pewno będzie ten projekt 
rozwijany, dlatego Ŝe tym towarem się mało handluje, jest małe 
zainteresowanie. 
 
Radny PIOTR BORAWSKI  
Dziękuję bardzo. Panie dyrektorze ja mam pytanie, bo od kilku lat 
właśnie z związku z tym, Ŝe w tym miejscu są oczywiście cały czas 
przeładunki siarki prowadzone, ale były takŜe przeprowadzane 
przeładunki róŜnych materiałów związanych z budową dróg, takiego typu 
rzeczy, kruszyw, podkładów róŜnego rodzaju teraz oczywiście będzie 
jeszcze duŜa inwestycja związana z przeładunkiem ropy, produktów 
ropopochodnych. To wszystko spowodowało, Ŝe w tamtym rejonie, 
oczywiście oprócz zbudowanej z miasta nowej trasy Sucharskiego. Uległ 
degradacji i okoliczne te wszystkie drogi ten układ drogowy, który po 
prostu nie był przygotowany na przejazd tak cięŜkiego taboru, tak 
cięŜkich samochodów załadowanych po prostu tymi wszystkimi 
towarami. Więc mam pytanie czy w związku z tymi wszystkimi 
inwestycjami przewidziany jest jakiś remont albo nowy układ drogowy 
mówię tu szczególnie o tej ulicy Pokładowej, która leci wzdłuŜ nabrzeŜa 
przy Twierdzy Wisłoujście. Czy to jest w jakiś sposób planowane? 
Dziękuję bardzo. 
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Nie do końca zgadzam się z opinią pana radnego, Ŝe tutaj wystąpiła 
tylko degradacja układu drogowego bo ulica Sucharskiego poza granicą 
wschodnią jest na nowo zbudowana. Trasa Sucharskiego wraz  
z tunelem jest w budowie, więc jeśli chodzi o układ drogowy zewnętrzny 
ogólnomiejski jest bardzo wyraźna oprawa. A teraz ul. Pokładowa straci 
na znaczeniu, bo ul. Pokładowa będzie tylko ślepym dojazdem do tego 
Siark-Portu, czyli do tej bazy siarkowej i ja nic nie wiem o ewentualnych 
planach modernizacji czy rozbudowy tej ulicy ale ona będzie słuŜyć 
właściwie wyłącznie obsłudze tych terenów przemysłowych, nie będzie 
to miało charakteru ogólnomiejskiego. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI- Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
JeŜeli chodzi o inwestycje w układy inne dróg publicznych na  terenie 
portu, to będą realizowane tylko przy współudziale partnerów 
inwestycyjnych. Albo zarządu portu, albo naszej spółki GAR, bo m. in. 
planujemy tam budowy dwóch nowych układów drogowych albo innych 
inwestorów w tym obszarze. ChociaŜby przygotowujemy np. rozbudowę 
ul. Nowej Kaczeńce, tj. budowę właściwie ul. Nowej Kaczeńce, ale 
równieŜ połączenia z nabrzeŜem przemysłowym tzw. Rybką, tym czym 
będziemy się za chwilę zamieniać zarządem portu, bo tam jest de facto 
zdegradowany układ drogowy. Natomiast za kaŜdym razem będziemy 
się starali próbować zbudować jakiś rodzaj partnerstwa, Ŝeby to nie było  
w 100% obciąŜenie, jeśli jest to droga publiczna dla miasta Gdańska.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI  
Panie dyrektorze, ja codziennie korzystam z tego układu drogowego  
i widzę jak się to zmieniło w ciągu ostatnich lat. Chciałem zauwaŜyć 
tylko, Ŝe oczywiście bardzo waŜna jest ta inwestycja gospodarcza. 
Natomiast najbliŜszym sąsiedztwie inwestycji jest takŜe Twierdza 
Wisłoujście. Twierdza Wisłoujście, która w ostatnich latach teŜ kosztem 
wielu nakładów stała się duŜą atrakcją turystyczną i powiedzmy sobie 
szczerze dojazd drogowy do Twierdzy Wisłoujście to jest kompletny 
dramat, znaczy się przejazd tam jakimkolwiek innym autem niŜ 
terenowym jest kompletnym dramatem dlatego po prostu ul. Pokładowa 
uległa kompletnemu zniszczeniu, jest to dziura na dziurze. Dlatego po 
prostu o to zapytałem. Dziękuję. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI- Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Ja powiem tylko tak, Ŝe jest tam jakiś czas temu bardzo często jeździłem 
tam teraz coraz rzadziej, ale ta ulica zawsze była w złym stanie, to 
wynikało z prostej przyczyny. Ona nigdy nie miała odwodnienia. Brak 
odwodnienia w tych drogach, właściwie drogi, nawet publiczne nie mają 
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odwodnienia, To jest ich główny powód degradacji, dlatego Ŝe one  
w zimie czy na wiosnę właściwie ulegają duŜym zniszczeniom natomiast 
jeszcze raz my prowadzimy z zarządem portu pewne rozmowy w świetle 
których budujemy projekty wspólne. My wydaliśmy na dojazd do portu, 
jako gdańszczanie, dzięki państwa równieŜ poparciu, 2 mld zł. Dzisiaj  
z zarządem portu siadamy Do stołu i mówimy chcemy moŜe jeszcze 
trochę wydać, ale musimy to zrobić wspólnie. JuŜ sami tego nie zrobimy 
bo nas po prostu na to juz nie będzie stać. JeŜeli będzie nas stać to na 
budowę i uruchamianie nowych terenów inwestycyjnych. Niestety 
Siarkopol wraz z Siark-Portem, czyli naszymi nabrzeŜami portowymi oraz 
PERN, to są tereny juŜ zainwestowane, więc jakby w ich obszarze 
trudno znaleźć przestrzeń dla artykułu np. 16 czy jakiegoś tam 
obowiązku inwestycyjnego. Więc tu raczej negocjacje z zarządem portu  
i wspólne poszukanie projektów europejskich moŜe w sieci TNT, moŜe 
poza siecią TNT. Robimy wspólny projekt planistyczny, więc postaramy 
się w ramach tego jak najwięcej zrealizować natomiast kaŜde wejście 
inwestycyjne na tereny typu droga portowa czy typu droga Ku ujściu, to 
są ogromne miliony. To juŜ nawet nie są 5 czy 10 mln, tylko to są 
dziesiątki milionów zł, bo musimy przede wszystkim zbudować 
odwodnienie. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja jeszcze bardzo krótkie pytanie do pana prezydenta, bo chciałem 
doprecyzować. Czyli tę nową lokalizację Siark-Port i tą nową lokalizację 
placów składowych siarki, to tutaj inwestorem jest Siarkopol ciągle? 
Siark-Port jest portowy. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI- Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Ja wiem, dokładnie wiem. Siark-Port nie zmienia swojej lokalizacji. 
NabrzeŜa, te które są dalej nabrzeŜami przeładunkowymi. Siarkopol 
zmienia swoją, moŜe zmienić swoją lokalizację. To jeszcze wcale nie jest 
powiedziane, Ŝe nastąpi ten proces realokacji, natomiast inwestorem jest  
Siarkopol, który jest grupą kapitałową PERN–u. Czy on się będzie za 
chwilę nazywał PERN S.A., bo zostanie wchłonięty czy tak dalej, to jest 
kolejny etap. Siarkopol został sprzedany przez PERN. Najpierw był 
wspierany przez poŜyczki potem nastąpiła zamiana kapitału dłuŜnego na 
kapitał własny itd. I w ten prosty sposób Siarkopol został częścią grupy 
PERN, co z punktu widzenia naszego i portu – bardzo dobrze, bo gdyby 
dalej był Siarkopol to mielibyśmy dzisiaj bankruta z duŜymi problemami, 
bo jeden z nielicznych ma tam własność terenową na tym obszarze, co 
teŜ jest pewnym problemem, jak państwo na pewno sobie zdajecie 
sprawę, duŜo wygodniej współpracuje się i tak powinno współpracować 
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się na terenach portowych na bazie długoterminowych, ale jednak umów 
dzierŜawy. 
 
Radny PIOTR GRZELAK  
Odnosząc się do kwestii poruszanych przez Piotra Borawskiego, ja 
chciałbym powiedzieć, Ŝe Wydział Programów Rozwojowych wystąpił  
z wnioskiem do Funduszu TENT-u w Brukseli bezpośrednio  
o dokumentację na układ drogowy w porcie, w tym ul. Ku ujściu. Prace  
w tym zakresie moim zdaniem trwają, ale pragnę, czy mógłbym prosić  
o ciszę panie Przewodniczący? 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Bardzo proszę, szanowni państwo, bo nie moŜe swobodnie mówić pan 
radny Grzelak. 
 
Radny PIOTR GRZELAK  
Natomiast ja jednak potraktowałbym i ten plan, i inwestycje PERN-u  
w kontekście tego, co szerzej się dzieje w porcie północnym. Musimy 
mieć świadomość tego, Ŝe w tej chwili w duŜym stopniu rozgrywa się 
przyszłość Gdańska jeśli chodzi o te tereny portowe. Mamy oczywiście 
drugi etap budowy terminalu głębokowodnego. Mamy inwestycje PERN-
u, mamy inwestycje terminalów. Terminale ładunków mroŜonych, 
terminale suchych ładunków masowych. Wszystkie te inwestycje  tworzą 
pewien obraz rozwoju tej waŜnej części Gdańska. I albo te inwestycje 
wspieramy i uwaŜam, Ŝe inwestycje te powinny być wspierane. To tak 
naprawdę pozwoli nam po 2015 roku stanąć na własnych nogach. 
Dlatego apelowałbym o poparcie dla tej uchwały. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Pan dyrektor chciałby coś jeszcze dodać? 
Wyczerpaliśmy listę mówców. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 
 

za    -   26 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     6 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1225/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Stogi Portowe teren  
NabrzeŜa Obrońców Poczty Polskiej w rejonie Twierdzy 

Wisłouj ście w mie ście Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 
 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Stogi Portowe teren 
dawnego Siarkopolu w rejonie 
Twierdzy Wisłoujście w mieście 
Gdańsku (druk 1292)  
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1292 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska - 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1226/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Stogi Portowe teren  

dawnego Siarkopolu w rejonie Twierdzy Wisłouj ście  
w mie ście Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu 
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5) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Stare Przedmieście - 
rejon ulic Rzeźnickiej i Kocurki  
w mieście Gdańsku (druk 1293) 

 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1293 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska 
pozytywnie oceniła projekt. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
jest za podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1227/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Stare Przedmie ście - 

rejon ulic Rze źnickiej i Kocurki w mie ście Gdańsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki 
Przemysłowe rejon ulic Bysewskiej  
i Biologicznej w mieście Gdańsku 
(druk 1295)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1295 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1228/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Przemysłow e 

rejon ulic Bysewskiej i Biologicznej w mie ście Gdańsku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13  do niniejszego protokołu 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Matemblewo rejon 
ulic Matemblewskiej i J. Giedroycia  
w mieście Gdańsku (druk 1297) 

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1297 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Nie ma głosów w dyskusji. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr LV/1229/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Matemblewo rejon ul ic 

Matemblewskiej i J. Giedroycia w mie ście Gdańsku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14  do niniejszego protokołu. 
 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Piroga w rozwidleniu 
ulic Słowackiego i Nowej Słowackiego 
w mieście Gdańsku (druk 1298)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1298 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1230/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Firoga w rozwidleni u 

ulic Słowackiego i Nowej Słowackiego w mie ście Gdańsku 
  
Uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu 
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9) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Piecki - Migowo rejon 
ulicy Królewskie Wzgórze w mieście 
Gdańsku (druk 1300)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1300 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1231/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Piecki- Migowo rejo n 

ulicy Królewskie Wzgórze w mie ście Gdańsku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokołu 
 

10) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Rudniki na zachód od Trasy 
Sucharskiego w rejonie węzła Błonia 
w mieście Gdańsku (druk 1311)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1311 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1232/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Rudniki na zachód o d 

Trasy Sucharskiego w rejonie w ęzła Błonia  
w mie ście Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu 
 

11) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Wrzeszcz Górny - Kolonia Abegga  
w mieście Gdańsku (druk 1294)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1294 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr LV/1233/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Górny - 

Kolonia Abegga w mie ście Gdańsku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokołu 
 

12) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  
Wyspa Sobieszewska - rejon 
skrzyŜowania ulicy Kempingowej  
i Przegalińskiej w mieście Gdańsku 
(druk 1312)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1312 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1234/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wyspa Sobieszewska - 
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rejon skrzy Ŝowania ulicy Kempingowej i Przegali ńskiej  
w mie ście Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu 
 

13) w sprawie opinii do projektu 
zarządzenia Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska w Gdańsku  
o ustanowieniu Planu ochrony 
rezerwatu przyrody „Źródliska  
w Dolinie Ewy” (druk 1313)  

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1313 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
opinia pozytywna. Bardzo proszę pan przewodniczący Grzegorz 
Strzelczyk. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja chciałbym doprecyzować, czy w związku z tym, moŜna to tak 
rozumieć, Ŝe pan prezydent uwaŜa, Ŝe Regionalna Dyrekcja Ochrony 
Środowiska nie mam racji i nie bardzo się zna na tym, czym się zajmuje?  
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Znaczy się, takiego radykalnego sformułowania, Ŝe Dyrekcja Regionalna 
się nie zna na ochronie środowiska  bym nie sformułował, natomiast 
dostrzegamy szereg wewnętrznych sprzeczności oraz szereg 
nadmiernych postulatów, które są sprzeczne z róŜnymi elementami 
polityki miasta, a nie koniecznie są niezbędne dla realizacji celów 
ochronnych rezerwatu. 
 

Radny KRZYSZTOF WIECKI  

Panie dyrektorze, ja wiem, Ŝe to nie pana sprawa, to nie pana wina, 
natomiast ja chcę zwrócić uwagę na to, Ŝe Regionalna Dyrekcja pismo 
wysłała do Urzędu Miasta, projekt zarządzenia. Zdaje się, Ŝe 27 maja 
wpłynęło pismo do Rady Miasta Gdańska. Rada Miasta Gdańska miała 
komisje 12. 11, czyli dzień wcześniej, w godzinach popołudniowych 
dostaliśmy projekt tego zarządzenia i niejako w trybie nagłym 
dyskutowaliśmy na komisji nad projektem tej uchwały. Mi nie podoba się 
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to, Ŝe my jako komisja nie mogliśmy się zapoznać, bo trudno się 
zapoznać w ciągu 5-10 minut, w dniu kiedy jest posiedzenie komisji  
i dowiadujemy się, Ŝe na tym posiedzeniu będzie omawiany ten druk, 
trudno się dosyć obszernym projektem zająć. Nie został nikt zaproszony, 
bo nie mógł, w trybie awaryjnym to było omawiane. Nikt nie mógł, nikogo 
nie było teŜ z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Tak więc nie 
zostały powiadomione z tego, co teŜ czytam rady osiedli, w tym wypadku 
rada dzielnicy Oliwa. Protest, rada dzielnicy w tej sprawie napisała  
w związku z tym nie mogła brać udział. Natomiast, jeŜeli chodzi o sam 
projekt uchwały, proszę odpowiedzieć jaką wartość ma projekt tej 
uchwały podczas gdy przy kaŜdej zmianie RDOŚ będzie musiał 
opiniować. I co dla nas wynika z tego, Ŝe Rada Miasta podejmie jakąś 
uchwałę dotyczącą drogi przyszłościowej, o której pan tu dzisiaj teŜ 
wspomniał. Jaką będzie miało moc, jeŜeli RDOŚ w tym momencie 
powie, Ŝe nie wyraŜa zgody na taką drogę. Pamiętamy przecieŜ, Ŝe na 
komisji kilka miesięcy temu była dyskusja, był przedstawiciel 
Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego, który powiedział z jakich 
powodów ta droga nie moŜe tam funkcjonować. To co Grzegorz 
Strzelczyk mówił, czy RDOŚ nie zna się na tym, czym się zajmuje. 
PrzecieŜ w projekcie zarządzenia jest napisane, jakie są cele ochrony 
„Źródliska w Dolinie Ewy”. Mówił pan tutaj np. o tablicach, Ŝe nie 
wiadomo, gdzie przebiega granica. Ale wszyscy ci, którzy byli  
w tamtym terenie, a przecieŜ pan był, ja niejednokrotnie teŜ tam byłem. 
Prawdą jest o czym pan powiedział, Ŝe tablice są po lewej stronie, 
natomiast po prawej stronie jest ciek wodny, jest skarpa i w tym 
momencie w jaki sposób postawić? JeŜeli postawimy czołem do drogi, to 
źródlisko jest na skarpie? JeŜeli odwrócimy o 180 stopni, to wtedy ta 
tablica w ogóle dla nikogo nie będzie widoczna. Ja nie chcę się odnosić 
do tego druku, bo ten druk jest bardzo obszerny i kaŜdy kto go czytał, to 
wie o tym, Ŝe  Regionalna Dyrekcja tutaj ma rację. Nie prawdą jest teŜ to, 
Ŝe po taki planie 40 m drogi będzie moŜna uzytkować, bo przecieŜ 
wiemy, Ŝe wszędzie moŜna po lasach trójmiejskich się poruszać, tylko  
z pewnymi normami bezpieczeństwa. Nie moŜna śmiecić, nie moŜna 
jeździć motorem po lasach i są jeszcze inne ograniczenia. 
Spowodowanie tego, o czym pan dziś mówił, skanalizowanie tego 
potoku spowoduje, Ŝe źródliska, z których wydobywa się woda 
podskórna, ale ten sam potok ten równieŜ zasila te źródliska. 
Powodujemy, Ŝe ten teren eroduje pod względem biologicznym. Dziękuję 
bardzo. 

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Pan radny podniósł tutaj wiele elementów, ale rzeczywiście działaliśmy 
pod pewną presją czasu, poniewaŜ pani dyrektor Regionalnej Dyrekcji 
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Ochrony Środowiska przesyłając, 19 nadano to pismo, które przyszło do 
Rady Miejskiej 27 z sugestią, Ŝeby przedłoŜyć radzie miejskiej na sesji 
29. to był nierealistyczny termin, ale wynika z tego, Ŝe dyrektor 
Regionalnej Ochrony Środowiska działa równieŜ pod presją czasu. Pan 
Przewodniczący wystosował pismo do pani dyrektor Dzikowskiej  
z deklaracją, iŜ będzie to przedłoŜone na sesji dzisiejszej, czyli miesiąc 
później, niŜ Ŝyczyła sobie pani dyrektor. Dodatkowy był zbieg 
okoliczności, w czwartek poprzedzający czwartek dzisiejszy wypadało 
święto i dlatego komisja odbyła się 12 była pewna niewygoda i dla 
państwa radnych i dla nas, którzy ten projekt przygotowywaliśmy, ale 
chcieliśmy się wywiązać ze zobowiązania pana Przewodniczącego, Ŝe 
będzie to dzisiaj postawione na posiedzeniu Wysokiej Rady. Proszę 
państwa, ustawowym wymogiem jest, Ŝeby opinia Rady Miejskiej. Inne 
podmioty, takie jak rady osiedlowe mogą brać udział w konsultacjach, te 
konsultacje w tej chwili trwają od 11 czerwca do 1 lipca pod adresem 
wrs@gdansk.gov.pl. MoŜna składać uwagi i jeŜeli rady dzielnicowe mają 
jakieś poglądy i mogą, powinni nawet wyrazić swoje poglądy w ramach 
tych konsultacji. Natomiast uchwała ma być uchwałą Ramy Miejskiej, ma 
pokazywać zdanie rady miejskiej i inne podmioty są w innym trybie 
realizowane. To jest tylko opinia, więc teoretycznie zakładając organ 
moŜe tę opinię zlekcewaŜyć, ale jak państwo dobrze wiedzą nie jest tak 
łatwo zlekcewaŜyć opinię szczególnie tak waŜnego organu jakim jest 
rada miejska. Teoretycznie moŜna sobie wyobrazić sytuację, Ŝe mino tej 
negatywnej opinii dyrektor regionalny podejmie decyzję i ustanowi ten 
plan ochrony w takim kształcie, w jakim poddał je konsultacjom. GiWK 
zapowiedział w odrębnym piśmie, Ŝe zaskarŜy to zarządzenie, dlatego 
Ŝe skutki i pomysł z przełoŜeniem, GIWK się tylko specjalizuje w jego 
kompetencji kolektor sanitarny. Ale, Ŝe Ŝądanie, w ogóle pomysł, by 
przenosić kolektor jest całkowicie nieuzasadniony, ani niczemu nie 
sprzyja natomiast niesie wielki koszty. Proszę państwa, nie jest tak. 
Ochrona środowiska nie jest pojęciem czarno-białym, jest bardzo 
stopniowalnym. Wszystkie prawie, poza matematyką, działania 
społeczne mają bardziej restrykcyjny i bardziej liberalny, w tym polu się 
poruszamy i broń BoŜe, nie chcę tworzyć wraŜenia, Ŝe miasto Gdańsk 
nie chce ochrony Źródlisk w Dolinie Ewy. Tylko ta ochrona powinna być 
skrojona na miarę potrzeb, po to, Ŝeby chronić, a nie ograniczyć rozwój 
miasta i takŜe w tych momentach, w których rzeczy są wątpliwe trzeba je 
szczegółowo badać. Tablica informacyjna, którą postawił dyrektor 
regionalny jest oczywiste, Ŝe jeŜeli widzimy tablicę, to rzecz o której 
informuje jest za tablicą, czyli jeŜeli tablice są postawione po południowej 
stronie ulicy drogi, tzn. Ŝe chroniony rezerwat jest za tą tablicą, czyli na 
południe. To, co pan mówi o, teraz przechodzę do merytorycznych 
wątpliwości, rów, który tam rzeczywiście jest, nie jest elementem 
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źródliska. Źródlisko to jest woda wypływająca, tak jak pan powiedział  
z warstw geologicznych podziemi, to bardzo często występuje na 
spadku, poniewaŜ warstwy wodonośne są przecięte krawędzią urwiska  
i to jest miejsce, gdzie ta woda wypływa, czyli jest źródlisko. Natomiast to 
źródlisko jest zasilane w róŜnych miejscach, ale raczej nie tym potokiem, 
który jest w bezpośrednim sąsiedztwie. Źródlisko jest zasilane na bardzo 
obszernym obszarze i nie moŜna w tej chwili wprowadzić, bo to jest 
nieracjonalne, Ŝeby wprowadzić wyłączenie z zabudowy całego górnego 
tarasu, poniewaŜ wszędzie tam gdzieś jest zasilenie tego źródliska. 
Trzeba ochronę środowiska równieŜ waŜyć. Pan mówi, Ŝe moŜna 
chodzić. Oczywiście, Ŝe moŜna chodzić wszędzie, szczególnie nawet 
nielegalnie. Pani dyrektor Dzikowska przecieŜ straŜnika tam nie postawi. 
Chodzi o to, Ŝe zgodnie z prawem, jeŜeli ten plan ochrony wszedł, to nie 
będzie wolno wchodzić. Oczywiście kaŜdy moŜe złamać przepis 
popełniając wykroczenie i wejść do rezerwatu na tę drogę, ale będzie to 
robił niezgodnie z planem ochrony, czyli nie zgodnie z prawem 
miejscowym. Więc to nie jest rozwiązanie, to nie jest tak, Ŝe moŜna  
w lesie, a tym bardziej w Trójmiejskim Parku Krajobrazowym, a tym 
bardziej w rezerwacie, robić wszystko, chodzić, gonić się, jeździć. To się 
zdarza, ale w duŜej części zdarza się to w sposób nielegalny. Nie 
rozpatruje w ogóle scenariusza, Ŝe mieszkańcy będą działać nie 
legalnie, choć takie niebezpieczeństwo oczywiście istnieje, bo kto będzie 
nadkładał wiele kilometrów drogi, Ŝeby dojść z Owczarni do  
ul. Kościerskiej jakąś okręŜną trasą pod warunkiem, Ŝe ona będzie jakoś 
wyznaczona. Aspekt nierealistyczności tego Ŝądania, ale z formalnego 
punktu widzenia moŜe plan ochrony wprowadzić zakaz penetracji, albo 
określić moŜliwości penetracji, co się często zdarza poprzez wyznaczone 
ścieŜki, przez wyznaczone mostki, poprzez wyznaczone trasy.  
W rezerwacie nie ma generalnie zagroŜenia takiego ogólnego tylko jest 
po wybranych miejscach. Głównym napięciem tego problemu jest, Ŝe ta 
droga Kościerska nie jest w rezerwacie. Po niej moŜna śmiało chodzić, 
bo źródliska są 20 m na południe. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Panie dyrektorze, czy tą nową drogą będą mogły takŜe jeździć inne 
jednoślady, czyli motocykle, bo zgodnie z prawem nie, ale czy ta nowa 
droga ułatwi takie poruszanie i taką moŜliwość. A tam juŜ jeŜdŜą 
motocykliści. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
JeŜdŜą łamiąc prawo, bo oni nawet w tej chwili nie mogą. Proszę 
państwa, ruch samochodowy w tej chwili jest w ogóle nie moŜliwy, bo 
stoją szlabany, aczkolwiek szlabany nie są tak nowu zabezpieczone, 
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Ŝeby się ich nie dało otworzyć. Mówimy o sytuacji prawnej, a nie  
o sytuacji bezprawnej. Ta droga ma absolutnie nie być dostępna dla 
ruchu publicznego. Będą tam jeździć jednostki leśne, słuŜby leśne,  
a takŜe prawdopodobnie pojazdy eksploatacyjne. Będą tam jeździć 
rowery i chodzić piesi, będą zapewne mogli jeździć rolkowy  
i deskorolkowcy i będą prawdopodobnie, i tak to robią, słuŜby 
konserwatorskie tego kolektora sanitarnego. To jest tylko dojazd 
awaryjny, eksploatacyjny, czy utrzymaniowy, natomiast nie ma mowy  
w Ŝadnym wypadku o jakimkolwiek ruchu ogólnym ani motorowym, ani 
nie motorowym. Tak Ŝe motocykle tam nie będą mogły wjeŜdŜać. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL  
Dziękuję bardzo. Ja jeszcze koleŜance chciałam odpowiedzieć, Ŝe w tej 
chwili, na marginesie, jest to równieŜ droga techniczna i w tej chwili teŜ 
samochody techniczne obsługi lasów tam jeŜdŜą, ale oczywiście ma pani 
rację, Ŝe naleŜy zabezpieczyć, Ŝeby na Ŝadną drogę leśną nie wjeŜdŜały 
motocykle i kłady. Ja chciałam się odnieść do wypowiedzi naszego 
kolegi pana Wieckiego. Szanowny panie, jeŜeli pan tak uznaje za 
słuszny ten list protestujący, ze zostało to wprowadzone na ostatnią 
chwilę na posiedzenie komisji, bo jak pan dyrektor wyjaśnił, nie było 
innego wyjścia skoro pani dyrektor zaleŜało Ŝeby na dzisiejszym 
posiedzeniu sesji został ten druk zaopiniowany, ale skoro pan jest tym 
tak oburzony, to dlaczego pan głosował za przyjęciem porządku obrad  
z wprowadzeniem tego punktu jako dodatkowego? Dziękuję. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Myślę, Ŝe dosyć jasno wyjaśniłem dlaczego głosowałem za. Po prostu 
druk, który został nam wtedy zgłoszony nie był nam znany. Dopiero 
zajęliśmy się w trakcie trwania komisji, o czym pani doskonale wie. 
Sama pani tego druku tez nie znała, o czym pani na komisji równieŜ 
mówiła, takŜe trudno było poznać treść tego druku na krótkiej bądź co 
bądź komisji. Natomiast ja przypomnę, tu wystarczy spojrzeć na stronę 
gdansk.pl, Ŝe w trakcie miesiąca Komisja Rozwoju Przestrzennego  
i Ochrony Środowiska wielokrotnie miała dwie komisje i moŜna było 
przed sesją dzisiejszą zrobić jeszcze jedną komisję, o czym równieŜ 
mówiłem fakt faktem, Ŝe juŜ po zakończeniu komisji mówiłem akurat 
odnośnie innych druków, ale moŜna było równieŜ doskonale zrobić 
komisje chociaŜby po to, Ŝeby RDOŚ zaprosić, Ŝeby nam wyjaśnił, Ŝeby 
nie było tylko, Ŝe tak powiem, jednej strony. Dziękuję. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL  
Szanowny kolego, słucham pana i nie mogę się nadziwić. Nigdy nie 
powiedziałam, Ŝe nie znałam druku, znałam druk jak równieŜ inni nasi 
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koledzy komisji tez znali ten druk, poniewaŜ wszyscy, równieŜ pan, 
dostaliśmy ten druk dzień wcześniej. Wszyscy byli zawiadomieni, a skoro 
pan nie zdarzył go przeczytać, to trzeba było głosować, Ŝeby nie 
dyskutować nad tym drukiem na posiedzeniu komisji, a pan głosował za 
tym, jak zresztą wszyscy członkowie komisji, Ŝeby ten druk na tym 
posiedzeniu opiniować, więc proszę nie opowiadać takich rzeczy. 
Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę państwa, wyczerpała się lista mówców. Przypomnę to jest druk 
1313. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 
 

za    -   25 
      przeciw    -     8 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1235/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie opinii do projektu zarz ądzenia Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Gda ńsku o ustanowieniu 

Planu ochrony rezerwatu przyrody  
„Źródliska w Dolinie Ewy”. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 20  do niniejszego protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę państwa, teraz przechodzimy do serii statutów. Zaczynamy od 
projektu zmiany Statutu Miasta Gdańska. 
 

13 A) w sprawie projektu zmiany Statutu 
Miasta Gdańska (druk 1354)  

 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1354 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Pan Prezydent pozytywnie 
odniósł się do tych zmian. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 
 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1236/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Miasta Gda ńska 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 1) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Aniołki (druk 1319)  

 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Przedstawiła projekty uchwał od nr 1319 do nr 1352 zgodnie  
z załączonymi uzasadnieniami. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1237/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Aniołki  
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Uchwała stanowi załącznik nr 22  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 2) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Brętowo (druk 
1320) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1238/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Br ętowo 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 3) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Brzeźno (druk 
1321) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1239/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Brze źno 
Uchwała stanowi załącznik nr 24  do niniejszego protokołu. 
 

13  A 4) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Chełm (druk 1322) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1240/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Chełm 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 25  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 5) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Jasień (druk 1323) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1241/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Jasie ń 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 26  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 6) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Kokoszki (druk 
1324) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1242/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Kokoszk i 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 27  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 7) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Krakowiec – Górki 
Zachodnie (druk 1325) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1243/14 
Rady Miasta Gda ńska  
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z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Krakowi ec – 
Górki Zachodnie 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 28  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 8) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Letnica (druk 1326) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1244/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Letnica  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 29  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 9) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Matarnia (druk 
1327) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr LV/1245/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Matarni a 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 30  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 10) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Młyniska (druk 1328) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1246/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Młynisk a 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 31  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 11) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Nowy Port (druk 
1329) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 
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Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1247/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Nowy Po rt 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 32  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 12) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Oliwa (druk 1330) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1248/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Oliwa 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 33  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 13) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Olszynka (druk 
1331) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
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      wstrzymało si ę   -     0 
 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1249/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Olszynk a 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 34  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 14) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Orunia –  
Św. Wojciech – Lipce (druk 1332) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1250/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Orunia –  
Św. Wojciech – Lipce 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 35  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 15) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Osowa (druk 1333) 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1251/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Osowa 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 36  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 16) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Piecki – Migowo 
(druk 1334) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1252/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Piecki – Migowo 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 37  do niniejszego protokołu. 
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13 A 17) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Przeróbka (druk 
1335) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1253/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Przerób ka 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 38  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 18) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Przymorze Małe 
(druk 1336) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1254/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Przymorze Małe 
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Uchwała stanowi załącznik nr 39  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 19) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Przymorze Wielkie 
(druk 1337) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1255/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Przymorze Wielkie 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 40  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 20) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Rudniki (druk 1338) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1256/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Rudniki  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 41  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 21) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Siedlce (druk 1339) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1257/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Siedlce  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 42  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 22) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Stogi (druk 1340) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1258/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Stogi 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 43  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 23) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy StrzyŜa (druk 1341) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1259/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Strzy Ŝa 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 44  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 24) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Suchanino (druk 
1342) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1260/14 
Rady Miasta Gda ńska  
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z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Suchanino 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 
 

13 A 25) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Śródmieście (druk 
1343) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1261/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Śródmie ście 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 46  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 26) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Ujeścisko – 
Łostowice (druk 1344) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
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Uchwał ę Nr LV/1262/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Ujeścisko – Łostowice 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 47  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 27) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy VII Dwór (druk 
1345) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1263/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy VII Dwó r 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 48  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 28) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Dolny 
(druk 1346) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 
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Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1264/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Wrzeszcz Dolny 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 49  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 29) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wrzeszcz Górny 
(druk 1347) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1265/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wrzeszc z 
Górny 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 50  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 30) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wyspa 
Sobieszewska (druk 1348) 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1266/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Wyspa Sobieszewska 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 51  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 31) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Wzgórze 
Mickiewicza (druk 1349) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1267/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Wzgórze  
Mickiewicza  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 52  do niniejszego protokołu. 
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13 A 32) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Zaspa Młyniec (druk 
1350) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1268/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy Zaspa M łyniec 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 53  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 33) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy Zaspa Rozstaje 
(druk 1351) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1269/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy  
Zaspa Rozstaje 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 54  do niniejszego protokołu. 
 

13 A 34) w sprawie projektu zmiany 
Statutu Dzielnicy śabianka – Wejhera 
– Jelitkowo – Tysiąclecia (druk 1352) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1270/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie projektu zmiany Statutu Dzielnicy śabianka – 
Wejhera – Jelitkowo – Tysi ąclecia 

  
Uchwała stanowi załącznik nr 55  do niniejszego protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Bardzo dziękuję za sprawne przeprowadzenie głosowania. Pani 
przewodnicząca Dulkiewicz, ja rozumiem, Ŝe komisja na końcu sali 
gdzieś się na chwilę zbierze. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Panie Przewodniczący pracownicy Biura Rady Miasta przygotowują 
projekt uchwał. Jak tylko będzie gotowy to otrzymamy sygnał i wtedy się 
komisja zbierze. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję, ten wniosek będzie dotyczył projektu uchwały 
przeprowadzenia z mieszkańcami miasta Gdańska konsultacji w sprawie 
zmian statutów dzielnic, tj. druk 1355. Dziękuję bardzo. 
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14) w sprawie nadania nazwy 
(Skwer im. Anny Walentynowicz) 
(druk 1301) 

 

BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji  
Przedstawił projekt uchwały nr 1301 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja wiodąca - Komisja Kultury i Promocji, pozytywnie 
oceniła projekt. Bardzo proszę pan przewodniczący komisji pan Marek 
Bumblis. 
 
Radny MAREK BUMBLIS   
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Wyczerpująco uwzględniliśmy 
wniosek Zarządu Regionu Solidarności w Gdańsku. Zaprosiliśmy na 
posiedzenie komisji syna pani Anny Walentynowicz i dlatego 
wyczerpaliśmy cały tryb zgodnie z nową uchwałą dotyczącą 
nazewnictwa ulic. Nieco skróciliśmy okres oczekiwania. 5 lat będzie 
dopiero w przyszłym roku. Stwierdziliśmy, Ŝe osoba pani Anny 
Walentynowicz zasługuje w pełni na to, Ŝeby zrezygnować z tego trybu. 
Wydaje mi się, Ŝe wbrew pozorom, ta lokalizacja wrzeszczańska jest 
bardzo prestiŜowa. Skwer w okolicy domów, w którym mieszkała jest 
godnym miejscem, a sama ulica Grunwaldzka jest głównym ciągiem 
komunikacyjnym miasta Gdańska. Dziękuję bardzo. 
 
Radny SZYMON MOŚ 
Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, chciałbym tylko dla wyjaśnienia 
powiedzieć, poniewaŜ w jednym z mediów przeczytałem takie zdanie, Ŝe 
komisja zastrzegła, Ŝe w związku z tym nazewnictwem pani 
Walentynowicz nie utrzyma swojej ulicy na obszarze tutaj projektowanym 
nowego miasta. To nie tyle komisja zastrzegła, co po prostu takie są 
przepisy. My nie moŜemy nadawać dwóm róŜnym obiektom, czyli np. 
ulicy i skwerowi tego samego imienia, co w sposób oczywisty wiąŜe się 
np. z potrzebą wezwania karetki, czy jakiś słuŜb do, nie wiem, wypadku 
drogowego, czy innego zdarzenia, gdzie nie zawsze się myśli o tym, 
Ŝeby doprecyzować, czy chodzi o ulicę, czy skwer, czy rondo. Stąd nie 
jest tak, Ŝe komisja jakby zastrzegła, po prostu uzgodniliśmy tak, jak pan 
przewodniczący Bumblis mówił z przedstawicielami rodziny, Ŝe temu 
miejscu nadajemy tą nazwę i poinformowaliśmy, Ŝe w związku z tym 
przepisy prawa nam uniemoŜliwią juŜ nam oferowanie w ramach tego 
samego pakietu nadawania nazw ulicom projektowanym na  terenach 
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postyczniowych. To tyko tyle, Ŝeby była zupełna jasność dla opinii 
publicznej tego stanowiska komisji. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1271/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie nadania nazwy (Skwer im. Anny Walentynowi cz) 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 56  do niniejszego protokołu 
 

15) w sprawie nadania nazwy 
(Rondo Ofiar Katynia) (druk 1302) 

 

BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji  
Przedstawił projekt uchwały nr 1302 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji – opinia pozytywna. Bardzo 
proszę przewodniczący komisji pan Marek Bumblis. 
 
Radny MAREK BUMBLIS  
To bardzo waŜny akt prawa miejscowego w Gdańsku podejmowany 
przez Wysoką Radę, realizuje on obietnicę daną jeszcze w poprzedniej 
kadencji. Rodziny Katyńskie w Gdańsku są niezwykle emocjonalnie 
związane z tym zamierzeniem. Chciałbym wystąpić w ich imieniu do 
Pana Prezydenta, Ŝeby oficjalnemu, fizycznemu nadaniu nazwy tego 
ronda towarzyszyła mała uroczystość, przynajmniej mała uroczystość, 
albo uroczystość, która godnie odda ten moment nadania nazwy Ronda 
Ofiar Katynia. Dziękuję bardzo. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1272/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie nadania nazwy (Rondo Ofiar Katynia) 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 57  do niniejszego protokołu 
 

16) w sprawie wzniesienia Pomnika 
Antoniego Browarczyka i ofiar stanu 
wojennego w Polsce (druk 1314)  

 
ANNA CZEKANOWICZ-DR ĄśEWSKA – Dyrektor Biura Prezydenta 
ds. Kultury  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1314 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Komisja Kultury i Promocji – opinia pozytywna. 
 
Radny MAREK BUMBLIS  
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, kto pamięta wydarzenia 
grudniowe i później stan wojenny, ten wie co się rozgrywało pomiędzy 
dworcem, terenami stoczniowymi, a ulicą Okopową, bankiem, obiektem 
słuŜb bezpieczeństwa. Miejsce jest jak najbardziej właściwe, chociaŜ 
sama lokalizacja była bardzo trudna proceduralnie. Jak wiemy jest to 
miejsce wielkiej inwestycji. Oryginalne miejsce, w którym poległ 
Browarczyk będzie objęte inwestycją, tam będzie wykop tunelu, jest  
w sąsiedztwie pomnika Konopnickiej. To wszystko spowodowało, Ŝe 
musieliśmy szukać jakiegoś kompromisowego rozwiązania i takie 
rozwiązanie znaleźliśmy. Dlatego tak długo to trwało i dzisiaj jest 
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szczęśliwy finał wskazania miejsca na budowę symbolicznego pomnika 
upamiętniającego wszystkie ofiary stanu wojennego. Dziękuję. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1273/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie wzniesienia Pomnika Antoniego Browarczyka   
i ofiar stanu wojennego w Polsce 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 58  do niniejszego protokołu 
 

17) w sprawie wyraŜenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej  
w kwocie 76.000 zł w formie dotacji 
celowej dla Samorządu Województwa 
Pomorskiego na zadanie pn.: Budowa 
skansenu archeologicznego ”Piwnica 
Romańska” przy Placu 
Dominikańskim w Gdańsku (druk 
1299) 

 
ANDRZEJ BOJANOWSKI- Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały nr 1299 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Kultury i Promocji, Komisja Strategii i BudŜetu – opinia 
pozytywna. 
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Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Panie prezydencie chciałam tylko o taką rzecz dopytać, czy nasze 
miasto, czy to porozumienie tez obejmuje kwestie remontu chodnika  
w tym miejscu, chodzi mi o chodnik od ul. Pańskiej. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI- Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Dokładnie nie mogę odpowiedzieć na to pytanie. Czy akurat będzie 
remontowany tenŜe chodnik. Jest to zabezpieczenie całej budowli i toczy 
się od 2006 roku, ale pisemnie odpowiemy na to pytanie po ustaleniu 
dokładnego zakresu inwestycyjnego. 
 
Radny DARIUSZ SŁODKOWSKI  
Remont tego chodnika był wnioskiem Komisji Rewitalizacji, której 
prezydent zechciał się przychylić. Jak pan prezydent potwierdził ma być 
w tym roku zrealizowany. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   29 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1274/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej w kwocie 76.000 zł w formie dotacji celo wej dla 

Samorz ądu Województwa Pomorskiego na zadanie pn.: 
Budowa skansenu archeologicznego ”Piwnica Roma ńska” 

przy Placu Dominika ńskim w Gda ńsku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 59  do niniejszego protokołu 
 

18) w sprawie ustalenia wysokości 
opłat za usuwanie pojazdów z dróg 
publicznych, stref zamieszkania, stref 
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ruchu i za przechowywanie tych 
pojazdów (druk 1316)  

 
JOANNA PIŃSKA – Zast ępca Dyrektora Wydziału Bezpiecze ństwa  
i Zarządzania Kryzysowego  
Przedstawił projekt uchwały nr 1316 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Samorządu i Ładu Publicznego, Komisja Strategii  
i BudŜetu – opinia pozytywna. Druk 1316. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   28 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1275/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie ustalenia wysoko ści opłat za usuwanie 
pojazdów z dróg publicznych, stref zamieszkania, st ref 

ruchu i za przechowywanie tych pojazdów 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 60  do niniejszego protokołu 
 

19) zmieniająca uchwałę w sprawie 
nadania statutów domom pomocy 
społecznej o zasięgu ponadgminnym 
w Gdańsku (druk 1290)  

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1290 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opiniowała 
pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 
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za    -   28 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1276/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie nadania statutów domom 
pomocy społecznej o zasi ęgu ponad gminnym w Gda ńsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 61  do niniejszego protokołu 
 

20) zmieniająca uchwałę w sprawie 
utworzenia jednostki budŜetowej 
Gdańskiego Centrum Profilaktyki 
UzaleŜnień (druk 1309) 

 

EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1309 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opiniowała 
pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   30 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1277/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie utworzenia jednostki 
bud Ŝetowej Gda ńskiego Centrum Profilaktyki Uzale Ŝnień 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 62  do niniejszego protokołu 
 

21) w sprawie ustalenia opłaty za 
pobyt w Pogotowiu Socjalnym dla 
Osób Nietrzeźwych w Gdańsku (druk 
1310) 

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1310 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opiniowała 
pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   31 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     1 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1278/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie ustalenia opłaty za pobyt w Pogotowiu 
Socjalnym dla Osób Nietrze źwych w Gda ńsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 63  do niniejszego protokołu 
 

22) zmieniająca uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na rok 2014 
(druk 1315)  
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1315 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia, Komisja 
strategii i BudŜetu - opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto  
z pań i panów jest za podjęciem? 

 
za    -   33 

      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1279/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

zmieniaj ąca uchwał ę Rady Miasta Gda ńska w sprawie 
przyj ęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania 

Problemów Alkoholowych w Gda ńsku na rok 2014 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 64  do niniejszego protokołu 
 

23) w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie przejęcia przez Miasto 
Gdańsk od Miasta Sopot zadania 
bezpłatnego transportu i opieki  
w czasie przewozu dzieci 
zamieszkujących w Mieście Sopot do 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
Nr 6 w Gdyni (druk 1308)  

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1308 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Edukacji opinia pozytywna, Komisja Polityki 
Gospodarczej i Morskiej równieŜ opinia. Głosów w dyskusji nie ma. Kto  
z pań i panów jest za podjęciem? 

 
za    -   32 

      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1280/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przej ęcia przez 
Miasto Gda ńsk od Miasta Sopot zadania bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu dzieci 
zamieszkuj ących w Mie ście Sopot do Zespołu Szkół 

Ogólnokształc ących Nr 6 w Gdyni 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 65  do niniejszego protokołu 
 

24) w sprawie wysokości i zasad 
udzielenia dotacji celowej dla 
podmiotów prowadzących Ŝłobki  
i kluby dziecięce na terenie Gminy 
Miasta Gdańska w roku 2014 r. (druk 
1353) 

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1353 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia 
pozytywna. Komisja Strategii i BudŜetu odstąpiła od opiniowania. Głos  
w dyskusji pani radna Jolanta Banach. 
 
 



 88

Radna JOLANTA BANACH  
Pani prezydent, ja bym bardzo prosiła, aby upublicznić treść tej uchwały, 
poniewaŜ w nawiązaniu do wystąpienia wstępnego absolutoryjnego 
Pana Prezydenta chcę powiedzieć, Ŝe rodzice rzeczywiście nie wiedzą, 
placówek opiekuńczych niepublicznych, Ŝe miasto je dofinansowuje i ja 
mam bardzo uprawdopodobnione, nie tylko podejrzenia, ale i wiedzę, Ŝe 
jest to wykorzystywane do ustalania stawek naprawdę będących 
faktyczną barierą finansową dla wielu rodziców, poniewaŜ pobyt dziecka 
w Ŝłobku kosztuje od 800 do 1400 zł i więcej, w zaleŜności od  tego, co 
oferuje Ŝłobek. A więc bardzo proszę o wykorzystanie wszelkich 
moŜliwych narzędzi do tego, Ŝeby ta informacja była upubliczniona, 
poniewaŜ rozumiem, Ŝe nie ma innego instrumentu, aby wpływać na 
wysokość opłat, które wnoszą rodzice i chcę powiedzieć, Ŝe jedna  
z moich pracownic jest na 280-tym miejscu, jeśli chodzi o kolejkę do 
Ŝłobka. Takie mamy kolejki w Gdańsku. 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Absolutnie będziemy się starać o to, Ŝeby rodzice o tym wiedzieli. 
Niestety nie mamy instrumentów prawnych, ale staramy się w umowie 
dotacyjnej zawrzeć informację wskazującą, Ŝe o tą kwotę dotacji 
powinno być niŜsze świadczenie ponoszone przez rodziców. Jak 
powiadam, my to w umowie dotacyjnej zawieramy. My nie mamy niestety 
narzędzi egzekwowania, ale samo to zawarcie, jeśli jest dostępne  
w wiedzy rodziców, to rodzice mogą to starać się egzekwować. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 

Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1281/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie wysoko ści i zasad udzielenia dotacji celowej dla 
podmiotów prowadz ących Ŝłobki i kluby dzieci ęce na 

terenie Gminy Miasta Gda ńska w roku 2014 r. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 66  do niniejszego protokołu 
 

25) w sprawie zmiany siedziby 
Przedszkola Specjalnego Nr 72  
o Profilu Terapeutycznymi nadania 
aktu załoŜycielskiego (druk 1304)  

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1304 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 

 
za    -   33 

      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1282/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie zmiany siedziby Przedszkola Specjalnego N r 72 
o Profilu Terapeutycznymi nadania aktu zało Ŝycielskiego 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 67  do niniejszego protokołu 
 
 

26) w sprawie utworzenia XXV 
Liceum Ogólnokształcącego  
w Gdańsku z siedzibą przy  
ul. Srebrniki 17 (druk 1307)  
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1307 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Edukacji opinia pozytywna. 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA-DASZCZY ŃSKA 
Pani prezydent, na jednej z komisji mówiliśmy, Ŝe filia tej szkoły, która 
istnieje na Srebrnikach będzie zwolniona z opłat czynszu. Ta 
funkcjonująca przy NZOZ-ie na Oliwskiej. Na jakim etapie jest realizacja 
tej umowy? 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Na etapie uzgodnień z NZOZ-em, poniewaŜ oni muszą zmienić równieŜ 
w swoich działaniach statutowych, tam jest kwestia wyłączenia 
dochodów związanych z podnajmowaniem swojej powierzchni. Jak to 
wynegocjują, to będzie juŜ moŜliwe zawarcie umowy takiej, Ŝeby 
czynszu tego rzeczywiście tam juŜ nie było. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Dziękuję Panie Przewodniczący. Środowisko Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego bardzo czeka na tą zmianę, poniewaŜ  
o ile młodzieŜ i dzieci z oddziału psychiatrycznego mogły kontynuować 
naukę w tej szkole na poziomie podstawowym i gimnazjalnym, to nie 
mogły tego czynić jeśli chodzi o kształcenie na poziomie 
ponadgimnazjalnym. Pamiętam, Ŝe na róŜnych etapach prac, 
nauczyciele i dyrekcja szkoły zwracali uwagę na jej nazwę, a dokładniej 
na drugi człon nazwy, który ich zdaniem moŜe stygmatyzować młodzieŜ 
pobierającą naukę w liceum i w zespole, poniewaŜ na świadectwach 
będzie napisane, iŜ jest to Zespół Szkół przy Specjalistycznym 
Psychiatryczno-neurologicznym Samodzielnym Publicznym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Gdańsku. Czy nie było takiej moŜliwości, aby drugi 
człon tej nazwy albo zlikwidować, albo zneutralizować? Jeszcze 
chciałam zapytać panią prezydent na jakim etapie jest jednak powaŜna 
refleksja  dotycząca moŜliwości zapewnienia schronienia nastolatkom 
opuszczającym szkołę i oddział psychiatryczny, którzy często nie mogą 
wrócić do swoich domów rodzinnych ze względu na ich patogenny 
charakter, ze względu na to, Ŝe w większości przypadków, znanych mi 
przypadków, powodem problemów psychiatrycznych, szeroko 
rozumianych, jest właśnie dom. 
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Etap jest następujący, udało nam się od pana marszałka pozyskać 
budynek, który był onegdaj siedzibą hotelu pielęgniarskiego przy Szpitalu 
Srebrzysko i w ramach tego budynku teraz są prowadzone prace 
przystosowawcze dla przeniesienia tego zespołu szkół do tego budynku  
i dołoŜenia tam funkcji hostelowej słuŜącej uczącym się i kontynuującym 
proces terapeutyczny. Bo tam w grę wchodzi takŜe kwestia, Ŝe moŜna 
uczyć się, wrócić do szkoły na przykład zawodowej czy do technikum 
poza tym zespołem, ale z tych powodów o jakich pani radna mówi, 
potrzeba zapewnienia schronienia. Tam jedno z tych pięter będzie 
piętrem hotelowym słuŜącym właśnie w takich sytuacjach uczniom, 
którzy nie mogą na czas jakiś, czy do końca edukacji wrócić do swoich 
domów. W jakiej perspektywie czasowej to jest? W tej chwili są 
prowadzone prace projektowe dotyczące dostosowania tego budynku  
i mamy nadzieję, Ŝe znajdą się one w kosztach realizacyjnych 
przyszłorocznego budŜetu, czyli byłby to rok 2016 dla uruchomienia  
w pełni tej działalności. 2015 byłby tymczasem przeznaczony na 
dostosowanie tego budynku. W tym budŜecie nie było to przewidziane 
do końca, były przewidziane tylko pieniądze na projekt 
przystosowawczy, wspólnie zresztą zorganizowany z fundacją FOSA, 
która takŜe w tym projekcie uczestniczy. Był takŜe taki pomysł włączenia 
tego do projektu unijnego na końcówkę świadczeń z tego okresu 
finansowania, to się nie powiodło w duŜym programie wspierania 
zdrowia psychicznego mieszkańców następnym okresie finansowania 
ten projekt jest przygotowywany, więc ma to, Ŝe się tak wyraŜę, 
przyszłość i jest projektem rozwojowym niezaleŜnie od rozmiarów tego 
budynku, bo zadanie jest znacznie szersze, ten budynek wszystkich 
elementów tego zadania nie zmieści, ale to tak ta perspektywa teraz 
wygląda. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
jest za podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1283/14 
Rady Miasta Gda ńska  
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z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie utworzenia XXV Liceum Ogólnokształc ącego  
w Gdańsku z siedzib ą przy ul. Srebrniki 17 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 68  do niniejszego protokołu 
 

27) w sprawie włączenia XXV 
Liceum Ogólnokształcącego przy  
ul. Srebrniki 17 w Gdańsku do 
zespołu szkół o nazwie Zespół 
Kształcenia Podstawowego  
i Gimnazjalnego Nr 32 przy 
Specjalistycznym Psychiatryczno-
Neurologicznym Samodzielnym 
Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku z siedzibą 
przy ul. Srebrniki 17 (druk 1305) 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Druk 1305. Czy pani dyrektor chce coś dodać? 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Nie, ja juŜ omówiłam wszystkie trzy. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję Komisja Edukacji. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia opiniowały pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań  
i panów jest za podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1284/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie wł ączenia XXV Liceum Ogólnokształc ącego przy  
ul. Srebrniki 17 w Gda ńsku do zespołu szkół o nazwie 

Zespół Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 32 
przy Specjalistycznym Psychiatryczno-Neurologicznym  
Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej  

w Gdańsku z siedzib ą przy ul. Srebrniki 17 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 69  do niniejszego protokołu 
 

28) w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Kształcenia Podstawowego  
i Gimnazjalnego Nr 32 przy 
Specjalistycznym Psychiatryczno-
Neurologicznym Samodzielnym 
Publicznym Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Gdańsku z siedzibą 
przy ul. Srebrniki 17 (druk 1306) 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Druk 1306. Komisja Edukacji. Komisja Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia opiniowały pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań  
i panów jest za podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1285/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie zmiany nazwy Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 32 przy 

Specjalistycznym Psychiatryczno-Neurologicznym 
Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej  

w Gdańsku z siedzib ą przy ul. Srebrniki 17 
 



 94

Uchwała stanowi załącznik nr 70  do niniejszego protokołu 
 

29) w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miasta Gdańska o nadanie statutu 
jednostce organizacyjnej Gminy 
Miasta Gdańska, Zespołowi Obsługi 
Placówek Oświatowych Nr 1  
w Gdańsku (druk 1356 + 
autopoprawka)  

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1356 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem oraz zgłosiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 
 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1286/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 
w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Gda ńska o nadanie 

statutu jednostce organizacyjnej Gminy Miasta Gda ńska, 
Zespołowi Obsługi Placówek O światowych Nr 1 w Gda ńsku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 71  do niniejszego protokołu 
 

30) w sprawie zmiany Uchwały Rady 
Miasta Gdańska o nadanie statutu 
jednostce organizacyjnej Gminy 
Miasta Gdańska, Zespołowi 
Ekonomiczno - Administracyjnemu 
Szkół w Gdańsku (druk 1357 + 
autopoprawka)  
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EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1357 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem oraz zgłosiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 

 
za    -   33 

      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1287/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie zmiany Uchwały Rady Miasta Gda ńska o nadanie 
statutu jednostce organizacyjnej Gminy Miasta Gda ńska, 

Zespołowi Ekonomiczno-Administracyjnemu Szkół  
w Gdańsku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 72  do niniejszego protokołu 
 

31) zmieniająca uchwałę w sprawie 
ustalenia na rok szkolny 2014/2015 
granic obwodów szkolnych 
publicznych szkół podstawowych  
i gimnazjów prowadzonych na terenie 
miasta Gdańska (druk 1358)  

 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta ds. polityki społecznej  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1358 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 
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za    -   25 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     8 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1288/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

zmieniaj ącą uchwał ę w sprawie ustalenia na rok szkolny 
2014/2015 granic obwodów szkolnych publicznych szkó ł 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie 
miasta Gda ńska 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 73  do niniejszego protokołu 
 

32) w sprawie przeprowadzenia  
z mieszkańcami Miasta Gdańska 
konsultacji w sprawie zmian statutów 
dzielnic (druk 1355 + autopoprawka)  

 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ  
Przedstawiła projekt uchwały nr 1355 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem oraz zgłosiła autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Pan Prezydent otrzymał do opiniowania i nie wniósł uwag. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za podjęciem? 

 
za    -   33 

      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

Rada Miasta Gda ńska 
        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1289/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
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w sprawie przeprowadzenia z mieszka ńcami Miasta 
Gdańska konsultacji w sprawie zmian statutów dzielnic 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 74  do niniejszego protokołu 
 

33) w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 1359)  

 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodn. Komisji Rewiz yjnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1359 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   33 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1290/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalno ść Prezydenta 
Miasta Gda ńska 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 75  do niniejszego protokołu 
 

34) w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Prezydenta Miasta 
Gdańska (druk 1360)  

 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK – Przewodn. Komisji Rewiz yjnej  
Przedstawił projekt uchwały nr 1360 zgodnie z załączonym 
uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów jest za 
podjęciem? 

za    -   32 
      przeciw    -     0 
      wstrzymało si ę   -     0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

        w głosowaniu p r z y j ę ł a 
 

Uchwał ę Nr LV/1291/14 
Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalno ść Prezydenta 
Miasta Gda ńska 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 76  do niniejszego protokołu. 
 
 

PUNKT 9 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH  
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA  

 
 

Interpelacje stanowią załącznik nr 77  do niniejszego protokołu. 
Zapytania stanowią załącznik nr 78  do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 10 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE  
 
 

Brak 
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PUNKT 11 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękujemy. Proszę państwa, w związku z tym, Ŝe zaczynamy okres 
urlopowy, to Ŝyczymy udanego urlopu. Jeśli ktoś planuje urlop, to 
Ŝyczymy dobrej pogody, dobrego wypoczynku i do zobaczenia na 
następnej sesji. 
 
Obrady zakończono o godzinie 13:30. 
 
 
 

                           Przewodniczący 
                         Rady Miasta Gdańska 

 
 

                           Bogdan Oleszek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej  
 
Podinspektor BRMG 
Karolina Mróz 


